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Stichting Zorg Westerwolde wil woonvorm uitbreiden.
Lees er alles over op pagina 15!

Kerstmarkt op 7 & 8 december bij
Romala in Kielwindeweer

Zie onze advertentie in de bijlage Vrouw.

22 November Sparkling Night bij
Maison du Nord in Musselkanaal!

Zie onze advertentie in de bijlage Vrouw.

Profile AutoParcours Stadskanaal:
Ook het beste adres voor de
particuliere, regionale rijder

Profile AutoParcours Stadskanaal is een bijzonder bedrijf dat zijn gelijke in de regio 
eigenlijk niet kent. ‘’We bieden een totaalplaatje’’, zegt Jans Weits, samen met Jeroen de 
Jong eigenaar van het bedrijf dat de afgelopen jaren een gestage groei doormaakte. ‘’Bij 
ons koop je uitstekende dealer onderhouden auto’s, kun je terecht voor onderhoud en 
reparatie en krijg je bovendien hulp bij het vinden van jouw droomauto’’, zegt Weits.

Wat goed is, komt snel. ‘’In eerste instantie 
kon je alleen bij ons terecht voor dealer 
onderhouden auto’s op basis van een zoek-

opdracht. Vervolgens zijn we ex-leaseauto’s 
gaan verkopen en toen we verhuisden naar 
de Tinnegieter 7 in Stadskanaal zijn we ook 

onderhoud en reparaties gaan doen. We bie-
den kwaliteit. Dat geldt voor de auto’s die je 
hier koopt en voor de werkzaamheden die 
hier uitgevoerd worden’’, zegt Weits, die de 
dagelijkse leiding van het bedrijf overlaat 
aan vooral Marco Prak (bedrijfsleider) en 
Alex Bakker (service coördinator).

Lees verder op pagina 3.

Met speciale bijlage: VROUW
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Vervolg van de voorpagina
Profile AutoParcours Stadskanaal
"Wij bieden het totaalplaatje en zijn ook het adres voor de  
particuliere, regionale rijder"
Profile Autoparcours Stadskanaal is echt van alle markten thuis. Het is namelijk hét 
adres voor dealer onderhouden auto’s met weinig kilometers en zeker ook voor on-
derhoud en reparatie. Kwaliteit is het toverwoord bij de onderneming waar 25 mensen 
elke dag opnieuw hun beste beentje voorzetten. ‘’Hier werken echt ‘autogekken’. De 
sfeer binnen het team is geweldig en dat draagt bij aan het succes. Je kunt ons wat dat 
betreft wel beschouwen als een familiebedrijf. Neemt niet weg dat we hier zeker ook 
pittige discussies voeren. Je hoeft het niet altijd met elkaar eens te zijn natuurlijk’’, 
zegt Jans Weits, die samen met Jeroen de Jong eigenaar van het bedrijf is.

Tussen dealer en autogarage Bedrijfsleider 
Marco Prak: ‘’Je kunt Profile AutoParcours 
Stadskanaal plaatsen tussen een dealer en 
een autogarage. Hier kun je rekenen op de 
service en de kwaliteit van een dealer. We 
hebben steeds geïnvesteerd in kwaliteit. Zo 
beschikken al onze monteurs over zeer ge-
avanceerde apparatuur. Ze beschikken al-
lemaal over een computer op hun werkkar. 
Onze mensen hebben alles beschikbaar 
voor het goed uitvoeren van onderhoud 
en reparaties. En we blijven investeren 
in kwaliteit. Zo hebben we sinds kort de 
beschikking over de meest moderne uitlijn 
apparatuur.’’ Prak is samen met Jeroen de 
Jong (service coördinator) het gezicht van 
het bedrijf.

Weinig kilometers, rijklaar en met garantie 
Op zoek naar mooie dealer onderhouden 
auto’s? Ook dan is het goed om zaken te 
doen met Profile AutoParcours Stadskanaal. 
‘’Zeker weten’’, zegt Prak, die zegt dat er 
standaard rond de zeventig auto’s beschik-
baar zijn. ‘’Deze auto’s hebben weinig kilo-

meters en worden rijklaar en uiteraard met 
garantie aangeboden. Als je op zoek bent 
naar zo’n auto, dan is het zeer verstandig 
ons aanbod scherp in de gaten te houden. 
Weet je wat het is. Je kunt er zeker van zijn 
dat je hier een goede auto koopt. Niemand 
van ons zit namelijk te wachten op kopzor-
gen.’’

Zoekopdracht Ben je op zoek naar jouw 
bijzondere droomauto en is die nu niet 
beschikbaar? ‘’Dan kun je ons gewoon een 
zoekopdracht geven. Door ons zeer brede 
netwerk – door heel Europa – zijn wij als 
geen ander in staat om jouw droomauto 
te vinden. Van die gelegenheid wordt 
overigens al prima gebruik gemaakt. Als je 
ons laat zoeken dan is de kans het grootst 
dat je straks in jouw droomauto rijdt’’, zegt 
Prak. 

‘’Op korte termijn hopen we dat nog meer 
particuliere, regionale rijders ons weten te 
vinden. Op langere termijn zou autoverhuur 
misschien nog iets zijn dat we ook aan wil-

len gaan aanbieden’’, zegt Weits. ‘’Als we 
die service ook nog aan gaan bieden, dan is 
het plaatje helemaal compleet al zijn we nu 
ook al heel trots op het dienstenpakket dat 
we aanbieden.’’

Profile AutoParcours Stadskanaal is  
gevestigd aan de Tinnegieter 7 in 
Stadskanaal. Telefoon: 0599-20 40 50. 
Zie ook www.autoparcours.nl.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Buffelfarm Meems in Onstwedde
"Mensen met koemelkallergie kunnen prima kiezen voor buffelmelk"
Ruim vier jaar geleden gooide Bert Meems 
(30) uit Onstwedde het roer om. Hij ruilde 
de koeien in voor buffels. Waterbuffels om 
precies te zijn.  Vanaf dat moment was Buf-
felfarm Meems een feit. Bert vertelt over 
buffels, over het karakter van het beest en 
over de toegevoegde waarde van buffel-
melk. ‘’Mensen met koemelkallergie mo-
gen vaak wel buffelmelk drinken. Die melk 
verkopen wij in onze boerderijwinkel. Buf-
felmelk heeft een unieke samenstelling. 
Het is romiger en bevat vaak minder vet. 
Het eiwit- en calciumgehalte daarentegen 
is hoger’, vertelt Bert.

Steeds enthousiaster
Terug naar 2020, toen Bert een bericht op 
Facebook las. ‘’Iemand was op zoek naar 
buffelmelk. Dat zette me aan het denken. Ik 
vond het interessant en dacht er in eerste 
instantie aan om er wat buffels bij te ne-
men, gewoon hobbymatig. Op dat moment 
had ik nog koeien. Ik ben me er vervolgens 
in gaan verdiepen en werd steeds enthou-
siaster. Ik heb vervolgens de koeien van 
de hand gedaan, de stal wat aangepast en 
vervolgens buffels aangeschaft’’, vertelt 
Bert. Dat klinkt gemakkelijk, maar gemak-
kelijk was het niet altijd. ‘’Natuurlijk heb ik 
vooraf onderzoek gedaan en afzet afspra-
ken gemaakt. Uiteindelijk moet er natuurlijk 
wel brood op de plank komen. Zeker in de 
beginfase was het erg wennen. Ik heb heel 
wat telefoontjes gepleegd. Inmiddels loopt 
het prima. Op dit moment heb ik hier tus-
sen de 140 en 150 buffels – jong en oud – 
lopen’’, vertelt de ondernemer tevreden.

‘’Net grote honden’’
Bert moest ook wennen aan de buffel zelf, 
een dier waarvan  mensen op voorhand 
vaak wat angstig worden. ‘’Het is natuurlijk 
ook een oerdier. Maar in de praktijk zijn het 
net grote honden. 

Ze zijn zeer aanhankelijk. Ze willen graag 
op schoot. Als ze heel klein zijn, is knuffe-
len ook geen probleem. Dat wordt een an-
der verhaal als ze volwassen zijn en zomaar 
vijfhonderd kilo wegen, haha. Buffels zijn 
lief. Ze zijn wel wat eenkennig en ze gaan 
minder goed samen met honden’’, vertelt 
de inwoner van Onstwedde. 

Meems verkoopt de melk voor het grootste 
gedeelte aan een afnemer in Limburg. Van 
een deel van de melk worden bijzondere 
zuivelproducten gemaakt. ‘’Dat besteden 
we uit aan een bedrijf in Zevenaar. De 
zuivelproducten verkopen we in de boer-
derijwinkel, die elke vrijdag en zaterdag 
van 10.00 uur tot 18.00 uur geopend is. We 
hebben van alles. Behalve melk haal je hier 
ook ijs in verschillende smaken, vlees, moz-
zarella, vla en yoghurt. We hebben zelfs 
truffel bonbons en zijn altijd bezig om te 
kijken of we meer unieke zuivelproducten 
kunnen verkopen.’’

Heerlijke zuivelproducten in  
boerderijwinkel
Tijdens de openingstijden van de winkel 
kunnen de buffels bekeken worden en 
wordt informatie gegeven over de bijzon-
dere waterbuffel. ‘’We trekken nog steeds 
veel bekijks en krijgen nog steeds nieuwe 
mensen in de winkel. Ik heb nu nog genoeg 
buffels lopen. Ik ben met een kleiner kop-
pel begonnen en later zijn er steeds meer 
bijgekomen. Zoals het nu loopt, gaat het 
prima. Nee, ik heb geen wilde plannen 
om weer een bijzondere diersoort naar 
Onstwedde te halen. En nogmaals, de zui-
velproducten in onze boerderijwinkel zijn 
lekker en interessant. In ons land hebben 
best veel mensen te maken met koemelkal-
lergie. Die mensen kunnen hier voortaan 
op vrijdag en zaterdag gewoon buffelmelk 
halen.’’

Buffelfarm Meems is gevestigd aan de 
Kampweg 3 in Onstwedde. Telefoon: 06-55 
19 26 98. (RegioMagazine/Vincent Muskee)
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FirstClass Couriers & Transport Winschoten en 
A7 Logistics Veendam bundelen de krachten

 VEENDAM/WINSCHOTEN - FirstClass Couriers & Transport in Winschoten en A7 Logistics 
in Veendam bundelen per 1 november de krachten. De operationele activiteiten van 
FirstClass Couriers & Transport worden vanaf die datum stapsgewijs geïntegreerd in de 
dagelijkse bedrijfsvoering van A7 Logistics. Beide bedrijven blijven onder hun huidige 
naam opereren. René de Vries van FirstClass en René Nijenbrinks van A7 Logistics zet-
ten onlangs hun handtekening onder de samenwerkingsovereenkomst en lichtten de 
medewerkers van beide bedrijven in.

René de Vries en zijn partner Marry run-
nen al een kwart eeuw FirstClass Couriers 
& Transport. De relatief kleine specialist 
in koerierswerk en transport zag zich in 
toenemende mate geconfronteerd worden 
met uitdagingen die voor een kleinschalige 
speler lastig zijn. “Nationale en internatio-
nale wet- en regelgeving resulteerde voor 

ons in serieuze investeringen. Zo moesten 
we bijvoorbeeld onlangs alle tachografen 
vervangen vanwege nieuwe regels voor 
grensoverschrijdend vervoer”, vertelt De 
Vries.

Voor de middellange termijn voorziet hij 
‘een uitdagende markt en marktomstandig-

heden’: “Onder meer de rapportageplicht 
inzake CO2-uitstoot, emissievrije zones in 
steden, kilometerbeprijzing, uitstootvrije 
voertuigen en personeelsschaarste met 
de bijbehorende effecten stellen ons voor 
grote uitdagingen. Snel veranderende re-
gelgeving vanuit de overheid maakt lange-
termijn-investeringen soms lastig.” 
 
Samen sta je sterk
In de zoektocht naar een oplossing voor 
een gezonde toekomst voor FirstClass Cou-
riers & Transport raakte De Vries in gesprek 
met Nijenbrinks. De bedrijven van beiden 
werkten al langer samen. De Vries: “Gaan-
deweg deze gesprekken kregen we een 
steeds beter en comfortabeler gevoel over 
de toekomst van ons personeel en onze 
klanten in een constructie met A7 Logistics. 
Onder het motto ‘Samen sta je sterk!’ voelt 
deze transactie dan ook als een logische 
uitkomst. 
 
Vertrouwen
“Samenwerken is een kwestie van vertrou-
wen en dat voelde direct goed”, zegt Nijen-
brinks. “Het type werk van FirstClass sluit 

prima aan op de bedrijfsvoering van A7 
Logistics. Integratie van de activiteiten van 
beide bedrijven resulteert in een efficiën-
tere operatie. Dit zien wij als noodzakelijk 
om te kunnen blijven investeren en zo de 
uitdagingen van het komende decennium 
aan te kunnen.

Vanaf 1 november 2024 gaat de exploitatie 
van FirstClass over naar de locatie van A7 
Logistics Veendam. In het daaropvolgende 
kwartaal wordt er op de locatie in Veendam 
voldoende parkeerruimte aangelegd voor 
de extra voertuigen. Ook breidt A7 Logistics 
het aantal docks uit. De bedrijfsactivitei-
ten en websites van beide partijen blijven 
nagenoeg onveranderd. 

Na de krachtenbundeling gaan De Vries en 
zijn partner eerst genieten van een welver-
diende sabbatical. Daarna blijft hij uitgerust 
en vol energie zijn specialistische kennis 
inbrengen om A7 Logistics & FirstClass 
verder te ontwikkelen. Nijenbrinks: “En ook 
tijdens zijn sabbatical is hij voor collega’s 
van beide bedrijven bereikbaar om ze met 
raad en daad bij te staan.”

René Nijenbrinks van A7 Logistics (l.) en René de Vries van FirstClass Couriers & Transport (r.) 
ondertekenen de overeenkomst (foto's Remo Sloof, A7 Logistics).
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"Strategische samenwerking: Ketelaar Kroon en 
Ster- Accountants richten zich op groei en innovatie"

 

Met trots kondigt Ketelaar Kroon Accountants en Belastingadviseurs 
een strategische samenwerking aan met Ster- Accountants te Paters-
wolde. Per 14 oktober 2024 worden de krachten van beide kantoren 
gebundeld om klanten nog breder en effectiever van dienst te zijn, 
met een sterke focus op toekomstgericht advies en innovatie.
 
Deze samenwerking stelt beide 
kantoren in staat om hun dienst-
verlening te verbreden en klanten 
nog beter te ondersteunen bij 
niet alleen traditionele financi-

ele vraagstukken, maar ook bij 
strategische keuzes die cruciaal 
zijn voor de lange termijn groei 
en rendement. Door de gecombi-
neerde expertise van beide teams 

wordt de toegevoegde waarde 
voor klanten aanzienlijk vergroot.
Alfred Kroon en Jolanda Schulte, 
directie van Ketelaar Kroon, be-
nadrukken: "Het vak van accoun-
tancy is de afgelopen jaren sterk 
veranderd. Waar vroeger de focus 
lag op het opstellen van cijfers, 
draait het nu om het bieden van 
strategisch advies dat bedrijven 
helpt toekomstbestendig te zijn. 
Onze klanten verwachten meer 

dan alleen cijfers: zij zoeken een 
partner die actief meedenkt over 
groei, innovatie en rendement. 
Door samen te werken met Ster- 
Accountants kunnen wij deze rol 
nog beter vervullen."
 
Door deze samenwerking behou-
den klanten van beide kantoren 
hun vertrouwde aanspreekpunten 
en service, maar krijgen ze daar-
naast toegang tot een bredere 
dienstverlening en diepere ken-
nis van zowel accountancy als 
fiscaal, financieel en strategisch 
bedrijfsadvies. De samenwerking 
stelt Ketelaar Kroon in staat om te 
blijven innoveren en te groeien, 
terwijl het kantoor haar kernwaar-
den van persoonlijke aandacht en 
maatwerk handhaaft.
 
Gert Kaput en Henny Hazenberg, 
directie van Ster- Accountants, 
vullen aan: "Wij zijn verheugd 
over deze samenwerking. Met 
name door de steeds verande-
rende financiële en fiscale wereld 
is het heel verstandig dat we de 
krachten bundelen met Ketelaar 
Kroon. Hierdoor kunnen wij nog 
meer waarde bieden, met name 
op het gebied van toekomstge-
richt en strategisch advies. 

Wij kijken uit naar de nieuwe 
mogelijkheden die deze samen-
werking voor zowel onze klanten 
als voor ons team zal brengen."

Over Ketelaar Kroon Accountants 
en Belastingadviseurs
Ketelaar Kroon is een toonaange-
vend accountants- en belasting-
advieskantoor dat bekendstaat 
om zijn klantgerichte aanpak en 
expertise in zowel financiële als 
strategische dienstverlening. 

Met een focus op maatwerk en 
toekomstgericht advies, onder-
steunt het kantoor bedrijven en 
particulieren bij het realiseren van 
duurzame groei en succes.
 
Voor meer informatie kunt u con-
tact opnemen met een van onze 
vestigingen:

Groningen
Griffeweg 97-6 
9723 DV, Groningen 
T (050) 313 05 47

Paterswolde
Jan Pelleboerplein 1
9765 BR, Paterswolde
T (050) 309 02 33 

Stadskanaal
Lilienthalplein 1
9501 XP, Stadskanaal
T (0599) 62 18 18 

Veendam
Cereslaan 2
9641 MJ, Veendam
T (0598) 72 49 24
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Voertuigenservice Hardenberg in Stadskanaal
"Omdat ik het alleen doe, kan ik de uurprijs lager houden"

Al bijna twintig jaar is Henri Hardenberg de trotse eigenaar van Voertuigenservice 
Hardenberg (VSH) in Stadskanaal. Hij onderhoudt en repareert alle merken auto’s, be-
drijfsbusjes, caravans en campers. Henri werkt alleen, al is het de bedoeling dat stagiair 
Thijs hem straks in het kader van een werk- en leertraject gaat ondersteunen. Ondanks 
het feit dat de concurrentie in zijn branche groot is, houdt Henri het hoofd prima boven 
water. 

Pure passie
‘’Ik run een eenmanszaak. Mijn bedrijf is 
zeer laagdrempelig. Wil je kijken, dan kan 
dat. Bij mij hoef je niet in een hokje te 
wachten. De lijnen zijn bovendien kort; ik 
maak zelf de afspraken en je hebt altijd 
met mij te maken. Wat mensen ook waar-
deren is dat ik altijd overleg over de prijs 
en eerlijk ben. Bovendien houd ik klanten 

op de hoogte en denk ik met ze mee. Als de 
auto gerepareerd wordt en ze hebben echt 
een auto nodig, dan heb ik een leenauto 
beschikbaar. Voordeel is verder dat ik om-
dat ik alleen werk en geen personeel heb – 
en ook geen duur pand en dure showroom 
- de uurprijs relatief laag kan houden’’, 
vertelt Henri, die nog elke dag ontzettend 
veel voldoening uit zijn werk haalt. ‘’Het 

is mijn passie. Als zelfstandig ondernemer 
moet je hard werken en flexibel zijn. In 
het weekend en ‘s avonds werken vind ik 
geen probleem. Wat dat betreft ben ik zeer 
flexibel.’’

Zeer breed dienstenpakket
Pa Hardenberg restaureerde Macks. Henri 
hielp hem. ‘’Ik ben vervolgens bij andere 
garages gaan werken om ervaring op te 
doen. Ondertussen vroegen steeds meer 
kennissen of ik hun auto wilde repareren 
en zo is Voertuigenservice Hardenberg 
ontstaan. Eerst werkte ik nog vier dagen bij 
een andere garage, tegenwoordig ben ik 
fulltime met mijn eigen bedrijf bezig. Nee, 
restaureren doe ik niet meer. Ik heb er de 
ruimte gewoon niet meer voor’’, vertelt 
Henri, die vertelt dat je ook voor reparaties 
en onderhoud aan aanhangwagens prima 
bij hem terecht kunt. Verder heb ik ook nog 
een bandenservice. Inderdaad, je kunt mijn 
dienstenpakket zeker heel breed noemen.’’

Nieuwe brug
 Voertuigenservice Hardenberg is volop in 
ontwikkeling. Zo is net een nieuwe vloer 
in de werkplaats gelegd en komt er een 
nieuwe brug, die een gewicht van zes 
ton aankan. ‘’Ideaal voor de wat langere 

busjes en campers’’, zegt Henri, die voor 
de komende jaren nog best wat te wensen 
heeft. ‘’Je moet altijd bezig blijven. Ik zou 
nog graag een airco machine willen heb-
ben om zo ook airco service aan te kunnen 
bieden. Verder wil ik wat aan de gevel van 
het pand doen. Daar moeten twee nieuwe 
deuren in met nieuwe beplating. De uitstra-
ling is natuurlijk ook belangrijk. Overigens 
is er onlangs ook al een nieuwe vloer in de 
kantine gelegd’’, zegt Hardenberg, die met 
alle merken auto’s uit de voeten kan. ‘’Ik 
heb diagnoseapparatuur voor alle merken 
auto’s en kan dus met alle merken auto’s, 
bedrijfsbusjes, campers en caravans uit de 
voeten. Ik verricht overigens ook best veel 
laswerk voor andere garages. Als er iets 
gelast moet worden voor bijvoorbeeld een 
APK keuring, dan brengen ze de auto vaak 
bij mij. En zo heb ik het al met al best druk 
en heb ik een mooie klantenkring op weten 
te bouwen.’’

Voertuigenservice Hardenberg is gevestigd 
aan de Gasselterstraat 9 in Stadskanaal. 
Telefoon: 0599-61 13 85 en 
06-21 84 20 92. Zie ook de website 
www.voertuigenservice.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Stichting Zorg Westerwolde wil woonvorm uitbreiden
"Het kleinschalige en persoonlijk contact spreekt 
ons bijzonder aan"
Stichting Zorg Westerwolde biedt (jong)
volwassenen met een verstandelijke 
beperking of psychische problematiek 
toekomstperspectief. Dat doen ze middels 
een woonvorm (d’Oale Kazerne) en het 
aanbieden van dagbesteding (‘t Kraaien-
nust). De stichting wordt gerund door 
Hendrik Jan Van Dijk en Kyra Rozema. De 
bevlogen teamleiders bieden zorg zoals 
zij het graag zien: kleinschalig en met per-
soonlijk contact. ‘’We leveren maatwerk. 
Iedereen is uniek en dat vraagt dus om 
een persoonlijke aanpak’’, zeggen Kyra en 
Hendrik Jan.

Vier extra appartementen
Stichting Zorg Westerwolde was aanvanke-
lijk een oudereninitiatief. In eerste instantie 
als kleinschalige woonvorm. Al snel kwam 
echter vraag naar dagbesteding. Vanaf 
2018 wordt dagbesteding aangeboden in 
het voormalige postkantoor in Vlagtwedde. 
Mensen vanuit de woonvorm maken er 
gebruik van, net als mensen van buitenaf. 
‘’We hebben nu acht appartementen. 
Omdat de vraag groeit, hebben we concrete 
plannen om uit te breiden met nog eens 

vier appartementen. De tekeningen zijn 
klaar en we zijn in gesprek met de ge-
meente. Verder moeten we helder krijgen 
of het financieel haalbaar is. De realisatie 
van de vier extra appartementen is niet al-
leen vanwege de groeiende vraag, het zou 
ook goed zijn voor de continuïteit van de 
stichting’’, zegt Kyra, die zelf vanaf 2016 in 
Vlagtwedde werkzaam is. ‘’Via mijn vorige 
werkgever kwam ik in contact met de 
stichting. Dat contact bleef hangen. Toen ik 
in 2016 benaderd werd om hier aan de slag 
te gaan, hoefde ik niet langer dan een half 
uurtje na te denken’’, zegt Kyra.

Laagdrempelig
‘’De zorg zoals die hier geboden wordt, 
is de zorg zoals wij die het liefst bieden. 
Het is het kleinschalige, het persoonlijke 
contact en de laagdrempeligheid. Neem 
ons kantoor. De deur staat altijd open en 
iedereen loopt binnen. Behalve Hendrik Jan 
en ik werken hier nog zeven mensen. Een 
hecht team. Iedereen die hier woont wordt 
op een andere manier begeleid. De één 
gaat overdag naar dagbesteding, een ander 

is gewoon aan het werk. Wij bieden de 
gewenste zorg en begeleiding. De mensen 
die hier wonen komen vanuit het PGB en 
hebben een WLZ of WMO indicatie. We 
onderzoeken ondertussen of Zorg In Natura 
hier ook haalbaar is’’, vertelt Kyra.

Plannen
De dagbesteding wordt nu nog gegeven 
in het oude postkantoor. ‘’Daar kunnen we 
tot mei volgend jaar terecht. Ons huurcon-
tract loopt daar volgend jaar af. We zoeken 
naarstig naar een geschikt huurpand voor 
dagbesteding. We zijn in gesprek met de 
gemeente om eventueel een ruimte te 
huren bij de Barlage, maar mocht iemand 
nog een geschikte dagbestedingsruimte 
weten in Vlagtwedde staan we open voor 
een gesprek. En als dat voor mei 2025 
niet lukt, dan gaan we eerst uit nood in de 
woonvorm aan de slag. Ook hier vinden 
we wel weer een weg in.’’ Kyra en Hendrik 
Jan – die op afstand gecontroleerd worden 
door een vrijwillig bestuur – zitten bepaald 
niet stil. We zijn bezig met de verduurza-
ming en restauratie van ons huidige pand 

en daarnaast gaan we inzetten op
uitbreiding van vier appartementen en zoe-
ken we dus een nieuw onderkomen voor 
dagbesteding. We hebben plannen genoeg, 
ook om de toekomst voor deze prachtige 
stichting veilig te stellen.’’

Verantwoordelijk
Hendrik Jan en Kyra houden van hun werk. 
De liefde voor het vak en de cliënten klinkt 
in elke zin door. ‘’We doen ons best’’, zegt 
Kyra bescheiden. ‘’We voelen ons heel ver-
antwoordelijk’’, zeggen ze. ‘’Dat geldt voor 
zowel de cliënten, het personeel als de vrij-
willigers die ons helpen. Over vrijwilligers 
gesproken: we kunnen nog best wat extra 
mensen gebruiken om samen de cliënten 
nog beter te kunnen helpen, begeleiden en 
zorg te bieden.’’

Stichting Zorg Westerwolde is gevestigd 
aan de Onstwedderweg 20 in Vlagtwedde. 
Telefoon: 0599-313943. Zie ook  
www.stichtingzorgwesterwolde.nl.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Erdman Verzekeringen, Makelaardij en Hypotheken
"We zeggen wat we doen en doen wat we zeggen"
Peter Erdman (61) is trots. Trots op de hoge waardering die de 
dienstverlening van zijn bedrijf krijgt. Trots op zijn vrouw Linda en 
zoon Daniel die ook werkzaam zijn binnen Erdman Verzekeringen, 
Makelaardij en Hypotheken. Trots op het team én op de ontwikkeling 
die zijn bedrijf de afgelopen dertig jaar heeft doorgemaakt. ‘’Ik ben 
begonnen als makelaar en bood verzekeringen aan. Tegenwoordig 
hebben we vier stevige pijlers: makelaardij, verzekeren, hypotheken 
en de RegioBank. Het is in deze branche belangrijk om het totaalpak-
ket te bieden. En dat doen we’’, zegt de geboren Winschoter.

Zeer hoge waarderingscijfer
Erdman bouwde zijn bedrijf 
zorgvuldig op. Hij en zijn team 
leveren bovendien bewezen 
kwaliteit. ‘’Onze dienstverlening 
wordt zeer hoog gewaardeerd’’, 
vertelt hij. ‘’Zo is de RegioBank 
opnieuw uitgeroepen tot de beste 
bank van Nederland met een 
waarderingscijfer van 9,3. Onze 
dienstverlening wordt zelfs nog 
hoger gewaardeerd: tussen de 9,3 
en 9,6. Je zou er bijna verlegen 
van worden. Deze cijfers hebben 
waarde. Ze komen namelijk tot 
stand op basis van de feedback 
van onze klanten die onafhan-
kelijk gemonitord worden. Een 
groter compliment kun  je niet 
krijgen’’, zegt Peter, die nog elke 
dag ontzettend veel plezier aan 
zijn werk heeft. ‘’Trouwens, ook 
de cijfers op Funda zijn heel erg 
hoog. Ook een teken dat onze 
dienstverlening gewoon goed is.’’

Kernwaarden
Het geheim van Erdman? ‘’Ik weet 
niet of we een geheim hebben. Ik 

weet wel dat we heel laagdrempe-
lig zijn. We zeggen wat we doen 
en doen wat we zeggen. Bij ons 
staat de klant altijd voorop en we 
kennen geen dubbele bodems of 
verborgen agenda’s. We zijn open 
en eerlijk. Ik vind dat normaal en 
zou niet anders kunnen en willen 
werken. Het zijn onze kernwaar-
den. Niet alleen voor mij, maar 
voor iedereen die hier werkt’’, 
zegt Erdman.

Mooie verkoopcijfers
De hoge waarderingscijfers zijn 
voor de ondernemer geen reden 
om het rustiger aan te doen. ‘’In 
deze branche moet je altijd bezig 
blijven. Innoveren. Bovendien 
moet je bijvoorbeeld elke drie jaar 
opnieuw examen doen binnen 
de financiële dienstverlening. En 
ook op het gebied van de make-
laardij heb je elk jaar permanente 
educatie. Zelf heb ik onlangs nog 
een studie gevolgd over risicoma-
nagement met name richting het 
verzekeren van bedrijven. Heel in-
teressant. In onze branche ben je 

echt nooit uitgeleerd. Nee, ik denk 
zeker nog niet aan stoppen. Ik heb 
plezier in mijn werk en zo lang dat 
zo is, zou ik niet weten waarom 
ik zou moeten stoppen’’, zegt 
Peter, die ondanks de stress op de 
woningmarkt nog steeds mooie 
verkoopcijfers kan overleggen. ‘’Er 
is veel vraag naar woningen, het 
aanbod blijft achter. Overbieden 
is aan de orde van de dag’’, weet 
de specialist, die probeert innova-
tief te zijn.

Hecht team
‘’Mooi voorbeeld is wel dat we 
sinds enige tijd elke woning die 
we in de verkoop hebben op 
een eigen website presenteren. 
Ik moet mijn zoon Daniel hier 
de credits voor geven. Het ziet 
er heel mooi uit en het werkt 
goed naast de presentatie van de 
woning op Funda. En zo moet je 
steeds bezig blijven. Het maakt 
het werk leuk en interessant. 
Overigens hecht ik er aan om te 
zeggen dat we alles hier samen 

doen. We hebben een heel hecht 
team. Samen zijn we verantwoor-
delijk voor de hoge waarderings-
cijfers. Dat is zeker niet alleen 
mijn werk.’’

Erdman Verzekeringen, Makelaar-
dij en Hypotheken & RegioBank is 
gevestigd aan de Hoofdstraat 39 
in Ter Apel. Telefoon:  
0599-58 20 00. WhatsApp:  
06-26 26 40 86. Zie ook de
website www.erdman.nl.  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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"Ik denk dat dit de perfecte match is"
Adbeco Accountants en Belastingadviseurs en
Bakker & Bakker gaan samen onder één dak verder

Adbeco Accountants en Belastingadviseurs Stadskanaal en Bakker & Bakker Accoun-
tants gaan per 1 november gezamenlijk verder in Stadskanaal. De samenwerking zal 
voor de klanten van Bakker & Bakker, dat al sinds 1960 bestaat, geruisloos verlopen, 
zeker omdat Frank Bakker actief blijft. Hetzelfde geldt voor zijn medewerkers, die 
voortaan hun werk doen in het pand van Adbeco aan de Navolaan. ‘’Ik denk dat dit een 
perfecte match is’’, zegt Bakker. Ook Jaap Klein van Adbeco is enthousiast over de 
samenwerking. ‘’Ik geloof dat de klanten van Frank goed bij ons passen en dat onze 
kantoren raakvlakken hebben.’’

Goed gevoel
‘’De complexere en veeleisende wet- en re-
gelgeving maakt het voor kleinere kantoren 
noodzakelijk om samen te werken. Adbeco 
beschikt vanwege de grootte over diverse 
specialisten in de vorm van fiscalisten en 
adviseurs en daardoor kan ik samen met 
Adbeco onze klanten beter bedienen. Ad-
beco en ik hebben tevens dezelfde visie op 
de positieve ontwikkelingen in dit gebied. 
Wij willen samen onze bijdrage leveren 
aan de economische ontwikkelingen op dit 
gebied. Met Pim van de Haar van Adbeco 
werk ik al heel prettig samen en zo is het 
balletje eigenlijk gaan rollen. Er waren 
meerdere partijen geïnteresseerd in een 
samenwerking, mijn gevoel bij Adbeco was 
echter meteen goed. Ik zocht een laag-
drempelig kantoor voor mijn klanten, die 
ik allemaal persoonlijk heb ingelicht over 
de samenwerking met Adbeco. Ook die 
hebben er een goed gevoel bij. Adbeco is 
zoals gezegd laagdrempelig en bovendien 
werken ze pragmatisch en zonder poes-
pas’’, zegt Bakker. 

Uitdaging
Jaap Klein was als MKB-adviseur in eerste 
instantie werkzaam voor Adbeco in Coevor-
den, Hoogeveen en Emmen. Hij gooide zelf 
bij zijn werkgever een balletje op om ook in 
Stadskanaal een vestiging te openen. Klein 

woont prettig in Stadskanaal en heeft hier 
zijn sociale netwerk. Bovendien zag hij kan-
sen. Ondertussen is Adbeco alweer vier jaar 
gevestigd in Stadskanaal. ‘’Een geweldige 
uitdaging. Ik begon middenin de corona 
pandemie en zat alleen op kantoor. In onze 
wereld kost het even tijd om te groeien. 
Het verloop onder de klanten is niet 
heel groot. Langzaam maar zeker zijn we 
gegroeid en zit ik ondertussen niet meer 
alleen’’, lacht Klein, die door de samen-
werking met Bakker & Bakker de positie 
in Stadskanaal verstevigt. ‘’Een win-win 
situatie’’, zegt Klein, die vertelt dat Adbeco 
vooral klanten heeft in de bouwwereld, de 
zorg, automotive, industrie en transport. 
‘’Bijzonder is dat wij beschikken over een 
AFM-vergunning. Wij worden regelmatig 
ingehuurd via collega kantoren om de 
jaarstukken te controleren. In Stadskanaal 
zit een jong team en we zijn zoals Frank 
zegt laagdrempelig en informeel. In onze 
branche kiezen bedrijven een accountant 
en belastingadviseur vaak op gevoel. Als ik 
kijk naar de prijzen voor onze diensten, dan 
zitten we, denk ik, precies tussen de grote 
kantoren en het wat lagere segment’’, zegt 
Klein.

Vers bloed
‘’Zoals door Bakker aangegeven, zien wij 
de Kanaalstreek als een groeigebied. Om 

ondernemers te ondersteunen bij hun vra-
gen en uitdagingen beschikken wij vanaf 
nu over een compleet team aan genera-
listen en specialisten. Het maakt het extra 
speciaal om dit te doen met medewerkers 
die in deze regio zijn opgegroeid. Juist 
vanwege deze samenwerking willen we 
graag in Stadskanaal vers bloed erbij om te 
groeien’’, zegt Klein, die geïnteresseerden 

uitnodigt vooral te solliciteren op functies 
voor (assistent) accountants en fiscalisten.

Adbeco Accountants en Belastingadviseurs 
is gevestigd aan de Navolaan 15-39 in 
Stadskanaal. Telefoon: 0591-65 58 55. 
Zie ook www.adbeco.com. 

(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Vier het Vijfjarig Jubileum
van The Christmas Experience
in Emmen!

Als de dagen korter worden en de koude winter zich aankondigt, weet je dat 
de feestdagen eraan komen. Dit jaar brengt "The Christmas Experience" voor 
de vijfde keer die warme kerstsfeer naar Emmen, nu aan het Noorderplein in 
het oude centrum. De winkel is met 550 m² uitgebreid en bevat dit jaar meer 
kerstpracht dan ooit tevoren.

De oorsprong van "The Christmas Ex-
perience" ligt in een kleine showroom 
in Roswinkel, waar Randau Meijerink, 
eigenaar van PretMetLed.nl, zijn 
passie voor kerstverlichting deelde. 
Inmiddels is deze passie uitgegroeid 
tot dé kerstbestemming in Emmen, en 
dit jaar wordt het assortiment verder 
uitgebreid. Naast verlichte rendieren, 
kerstfiguren en schitterende poolster-
ren vind je nu ook alle kerstbenodigd-
heden die je maar kunt bedenken: 
inpakpapier, kerstkaarten, oase, spuit-
sneeuw, en zelfs exclusieve Brick sets 
en kerstsokken. Voor ieder budget 
is er een ruime keuze aan sfeervolle 
kerstdecoraties.

Dit jaar zijn er extra veel 1-minute 
pop-up bomen en kunstkerstbomen, 
zowel met als zonder verlichting, 
perfect voor wie een gemakkelijke 
en stijlvolle kerstoplossing zoekt. Elk 
stuk is zorgvuldig uitgekozen en past 
binnen het thema van een magische, 
warme kerstbeleving. 

"The Christmas Experience" gaat 
verder dan alleen verkopen; het is een 
winkel waar je kerst kunt voelen en 
beleven. Met duizenden brandende 
lichtjes en decoraties die de ruimte 
vullen, wanen bezoekers zich in een 
echte kerstsprookjeswereld. De sfeer 
is zorgvuldig opgebouwd, met bijna 

alle artikelen uitgestald en aange-
sloten om die magische uitstraling te 
garanderen.

Ook aan praktisch gemak is gedacht: 
grotere aankopen, zoals de verlichte 
rendieren en fairybells, worden gratis 
bij je thuisbezorgd. Zo hoef je niet 
met grote dozen te slepen in het 
centrum en kun je thuis zorgeloos 
genieten van je kerstinkopen. Afha-
len in Roswinkel blijft uiteraard ook 
mogelijk.

Kortom, maak je klaar voor een kerst-
ervaring als nooit tevoren. Het team 
van "The Christmas Experience" staat 
klaar om je te verwelkomen in deze 
magische wereld van licht, decoratie 
en kerstsfeer! (RegioMagazine/Miranda 
Wolters)

The Christmas Experience
Noorderplein 4  |  Emmen
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Read Shop en In Huis Food & Lifestyle in Stadskanaal
"Bij ons vind je voor de feestdagen altijd een leuk 
cadeautje"
Ga er maar aan staan. Jan Addens uit Stads-
kanaal runt twee zaken in Stadskanaal. Hij 
heeft ondertussen al 35 jaar Read Shop en 
opende in 2020 In Huis Food & Lifestyle. 
‘’Ik verdeel mijn aandacht tussen deze 
twee zaken. Ik moet wel eerlijk zeggen dat 
je met twee zaken meer manager wordt. 
Denk maar eens aan de administratie die 
je moet voeren. Mijn voornemen is om 
straks weer wat meer op de winkelvloer 
te staan’’, zegt Addens, die benadrukt dat 
hij het niet alleen doet. ‘’Ik heb een mooi 
team waar ik trots op ben.’’

Read Shop vaste waarde in Stadskanaal
Het tekent de ondernemer. ‘’Ik ben onder-
tussen zestig jaar. Aan stoppen denk ik geen 
moment. Integendeel. Nog niet zo lang gele-
den kreeg ik een hernia. Toen moest ik wel 
thuis zitten. Dat vond ik geen pretje, haha. 
Laat mij maar lekker werken in mijn zaken’’, 
zegt de ondernemer. Read Shop hoeft 
amper nog nadere introductie. ‘’Toen ik in 
1989 begon, waren er nog vier van deze 
winkels in Stadskanaal. We zijn als enige 
overgebleven’’, zegt Addens. Bij Read Shop 
kun je terecht voor onder meer tijdschriften, 
boeken, schoolbenodigdheden en wens-
kaarten. Ook voor een leuk cadeautje voor 
de feestdagen kun je dus prima terecht aan 
de Oude Markt 1C. 

Zeer sfeervolle winkel
In 2020 opende Addens In Huis Food & 
Lifestyle. Daarmee ging een lang gekoester-
de wens in vervulling. In de zeer sfeervolle 
winkel koop je woonaccessoires, droog- en 
kunstbloemen en heerlijke geurkaarsen van 
bekende merken als Woodwick en Yan-
kee Candle. Daarnaast vind je er heerlijke 
delicatessen zoals bijvoorbeeld Italiaanse 
bonbons. ‘’Het is altijd de moeite waard om 

even binnen te lopen’’, zegt Addens. ‘’We 
zijn begonnen in 2020 en kregen meteen te 
maken met corona. Dat was dus een valse 
start. Maar ik ben nu tevreden hoe het loopt. 

We hebben echt bijzondere dingen. Neem 
alleen al het enorme aanbod geurkaarsen 
bijvoorbeeld’’, zegt Addens, die onderne-
mer als hij is wel van plan is om de zeer 
sfeervolle zaak enigszins aan te passen. ‘’Je 
bent altijd bezig en hebt altijd ideeën in je 
hoofd’’, zegt Jan.

Kerstpakketten
Zeker ook met de feestdagen voor de deur 
is het extra de moeite waard om een bezoek 
te brengen aan In Huis Food & Lifestyle. 
‘’Zoals ik al zei is het altijd de moeite waard 
om binnen te stappen. Hier vind je namelijk 
altijd de leukste cadeaus. Dat geldt dus 
zeker ook voor de feestdagen. We pakken 
wel extra uit en je kunt hier natuurlijk ook 
terecht voor bijzondere kerstpakketten. 
Je kunt zelf een pakket samenstellen. Dan 
weet je zeker dat je écht iets bijzonders 
geeft.’’ Met het openen van In Huis Food & 

Lifestyle volgde Addens zijn passie. ‘’Maar 
die passie heb ik ook nog steeds voor Read 
Shop hoor. Wat dat betreft ben ik heel erg 
blij met beide zaken. De afwisseling is bo-
vendien heel erg leuk.’’

Read Shop is gevestigd aan de Oude Markt 
1C in Stadskanaal. Telefoon: 0599-62 18 
66. In Huis Food & Lifestyle vind je aan het 
Europaplein 4 in Stadskanaal. Telefoon: 
0599-61 67 45. (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)
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Volgend voorjaar genieten van het buitenleven 
dankzij een mooi buitenverblijf van Blokhut.nl
Profiteer nu van 15% Korting op maat-
werk houtbouw t/m de tweede week van 
december. En vele andere aanbiedingen, 
zie hiervoor de advertentie op pagina 28 
in deze krant. Het najaar is gearriveerd en 
dat betekent dat Blokhut.nl uw buitenver-
blijf kunnen realiseren voor het komende 
seizoen. 

Ziet u zichzelf al helemaal zitten maar 
ontbreekt er nog zoiets als een blokhut of 
mooie overkapping in uw tuin? Dan wordt 
het tijd een bezoek te brengen aan Blokhut.
nl, u zult versteld staan van de mogelijk-
heden die er zijn.  Op de foto ziet u Dévin 
van Blokhut.nl, samen met zijn collega’s 
Robin en Lorenzo. Op de achtergrond is 
een mooie foto te zien van een buiten-
verblijf premium,  één van de vele luxe 
houtbouw producten uit het assortiment 
van het bedrijf. “Heerlijk om met vrienden 
te zitten én zeker ook een plek om met het 
hele gezin van te genieten. Nadat we een 
houtbouw project als dit hebben ontwor-
pen en compleet hebben geplaatst voelen 
we toch telkens weer een gevoel van trots”, 
aldus Dévin. 

Zeer uitgebreid assortiment
Blokhut.nl levert blokhutten en overkap-
pingen in de breedste zin van het woord, in 
zowel standaardmaten als ook in maatwerk. 
Het assortiment is zeer uitgebreid want 
behalve voor maatwerk blokhutten en 
tuinhuizen is het bedrijf gespecialiseerd in 
(maatwerk) luxe houtbouw, overkappingen, 
glaswanden, aluminium veranda’s, sierbe-
strating en wellness. “Voor een blokhut of 

overkapping geldt dat de klant deze dus 
eventueel zelf helemaal naar wens kan sa-
menstellen”, vertelt Dévin. “Bij het bouwen 
van een buitenverblijf wordt vaak gebruik 
gemaakt van douglashout maar dat kan ook 
vuren hout zijn. Deze luxe houtbouw kent 
wat zwaardere profielen en ziet er daardoor 
nog robuuster uit. En voor overkappingen 

geldt dat deze ook van aluminium gemaakt 
kunnen zijn. Als klanten bij ons op bezoek 
komen, dan geven we ze altijd eerst het 
best denkbare advies. Wij ontzorgen en 
nemen ook de montage – in de ruimste zin 
van het woord graag voor onze rekening.” 
Bent u benieuwd naar het aanbod? Zie 
pagina 28.

U bent van harte welkom aan de Pollux 7 
in Klazienaveen, laat u verrassen door de 
mogelijkheden!

Blokhut.nl
Pollux 7  |  Klazienaveen 
Tel: 0591 – 21 21 84 
www.blokhut.nl
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Ingrid’s TapParfumbar wint twee awards
Hoogwaardige kwaliteit parfum voor een eerlijke prijs
Ingrid’s TapParfumbar timmert danig aan de weg. Eigenaar Ingrid Schuitema  heeft 
behalve een vestiging in Stadskanaal ook winkels in Emmen en Klazienaveen.  ‘’Ik had 
de eerste winkel volgens de TapParfumbar formule’’, zegt Ingrid. ‘’Dat was de winkel in 
Stadskanaal. Anderhalf jaar later kwam Emmen er bij en later nog Klazienaveen. Ik moet 
zeggen dat ik drie vestigingen ook wel genoeg vind’’, lacht Ingrid.

Unieke formule
Ingrid staat zelf in de vestiging in Stadska-
naal, voor de winkels in Emmen en Klazie-
naveen heeft ze personeel. ‘’Het onderne-
merschap houd je steeds bezig. Ik betrap 
mezelf er wel eens op dat ik ‘s avonds laat 
nog bezig ben met bijvoorbeeld de social 
media. Dan wordt er iets gevraagd en wil ik 
toch direct antwoorden. Dat zit nou een-
maal in me’’, vertelt Ingrid, die nauw betrok-
ken was bij het ontstaan van TapParfumbar. 
‘’De formule is uniek. Bij Ingrid’s TapParfum-
bar koop je echte parfum van uitstekende 
kwaliteit voor een eerlijke prijs. 

De parfums die we aanbieden zijn her-
vulbaar. Bij mij koop je losse flesjes die je 
vervolgens kunt vullen met de gewenste 
parfum. De prijzen variëren van 11 tot 
32,50 euro voor reguliere parfum. Daar-
naast hebben we ook een exclusieve lijn. 
Kom je terug met een leeg flesje, dan krijg 
je 2,50 euro korting als je het flesje hervult. 
En je kunt bij ons zelfs de kleur van de dop 
van het flesje kiezen’’, legt Ingrid de formule 
uit.

Testwand
De vestiging in Stadskanaal is bijzonder. 
‘’Sinds enkele weken hebben we een test-
wand. Mensen kunnen dus zelf de vierhon-
derd verschillende geuren testen. Het is de 
bedoeling dat er ook in Emmen en Klazie-

naveen dergelijke testwanden komen. Je 
ziet vaak dat mensen hier of gericht komen 
en snel hun flesje vullen of alle tijd nemen 
om de verschillende geurtjes te proberen. 
Dan is een bezoek aan mijn winkel een 
beleving’’, zegt Ingrid. Bij Ingrid’s TapPar-
fumbar wordt gewerkt met geurnoten en 
dus niet met merken. Elke geur heeft een 
code. ‘’Er staat hier een tablet voor geurad-
vies. Op basis van een vragenlijst ontdek je 
welke parfum bij je past. Vul je in dat je een 
vanille geur wilt, dan krijg je meteen alle 
codes van beschikbare parfums met vanille. 
Vervolgens test je ze en zo vind je precies 
het parfum dat bij je past. Let wel: het gaat 
om echte parfum. Niet om eau de toilette. 
Bij ons koop je altijd kwalitatief goede 
parfum.’’

Awards
Onlangs werd Ingrid verrast op twee awards. 
‘’Ik hoor met de vestigingen in Stadskanaal 
en Emmen bij de beste tien TapParfumbars 
van Nederland. Toch een mooi compliment 
en een teken dat we goed bezig zijn’’, zegt 
Ingrid terecht. Ook leuk: Ingrid is binnenkort 
met haar winkel te zien op de televisie. ‘’Op 
24 november  om 15.00 uur is op SBS6 de 
eerste aflevering van het programma ‘De 
Perfecte Plek’ te zien. Twee weken gele-
den zijn de opnames al geweest. Ook weer 
mooie reclame voor de winkel’’, laat Ingrid 
tevreden weten. 

Pure beleving
Met drie vestigingen is Ingrid tevreden. ‘’Het 
is prima zo. Ik houd het bij de vestigingen 
in Stadskanaal, Emmen en Klazienaveen. De 
drie winkels lopen goed. Hier in Stadskanaal 
is het lekker druk, in Emmen loopt het goed 
en ook over de vestiging in Klazienaveen 
hoor je mij niet klagen. Klazienaveen heeft 
een mooi centrum en het feit dat je er 
gratis kunt parkeren spreekt mensen aan.’’ 
Kortom; het gaat prima met Ingrid’s Tap-
Parfumbars, daar waar je kwalitatief goede 

parfum voor een eerlijke prijs koopt. ‘’Het 
bezoek aan mijn winkels is pure beleving. 
Mensen vinden het heel leuk om zelf een 
lekkere en betaalbare parfum uit te zoeken 
in mijn winkels.’’

Ingrid’s Parfumbar is gevestigd aan het 
Europaplein 7 in Stadskanaal. Telefoon:  
06-44 16 87 72. Zie ook Facebook, 
Instagram en TikTok: Ingrid’s Parfumbar. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Sisters Makelaardij en Assurantiën breidt team uit
“We vinden ons werk gewoon leuk!”
Het is razend knap wat de zussen Janneke 
de Vries en Marjan Kruiter- de Vries de 
afgelopen tien jaar neergezet hebben. Pas 
tien jaar geleden besloten ze voor zichzelf 
te beginnen. Nu is Sisters Makelaardij en 
Assurantiën een bekende naam in de we-
reld van huizen, hypotheken en taxeren. 
En dat terwijl ze op een moeilijk moment 
begonnen, juist toen de woningmarkt op 
slot zat. ‘’Het is al tien jaar lekker druk. In 
ons vak is het vaak een kwestie van hollen 
en stilstaan. De afgelopen tien jaar zijn 
echt voorbijgevlogen. We hebben heel 
veel mensen kunnen helpen, zijn verhuisd 
naar een prachtig pand aan de Navolaan én 
we hebben onlangs ons team versterkt’’, 
vertellen de zussen enthousiast.

Jorien
Om met de laatste te beginnen. Sinds 1 
november is het team versterkt met Jorien 
uit Stadskanaal. ‘’Zij gaat ons ondersteunen. 

We zijn heel erg blij met Jorien, die ons kan 
helpen en kan ontdekken of dit vak iets 
voor haar is. Is dat het geval, dan bieden wij 

haar de kans om een opleiding te volgen 
en wie weet wat de toekomst dan brengt’’, 
zeggen Janneke en Marjan. Ondersteuning 
is bepaald geen overbodige luxe. De zussen 
hebben het druk, niet in de laatste plaats 
ook omdat ze zeer flexibel zijn. ‘’Ach ja, 
in deze branche moet je dat wel zijn. Dat 
betekent dat we ook ‘s avonds en in het 
weekend vaak aan het werk zijn. Dat vinden 
we overigens helemaal geen probleem; we 
vinden ons werk gewoon leuk!’’

Verder op de ingeslagen weg
De flexibiliteit is een sterk punt van Sisters 
Makelaardij en Assurantiën. ‘’Bovendien 
verkopen we niet alleen huizen. Je kunt 
hier voor het totaalplaatje terecht. Ook voor 
aankoop, het afsluiten van een hypotheek 
en voor een taxatie kun je altijd een beroep 

op ons doen. Verder zijn we zeer laagdrem-
pelig, is onze werkwijze persoonlijk, nemen 
we echt de tijd en kunnen we mensen op al-
lerlei manieren ontzorgen. In de afgelopen 
tien jaar hebben we een heel breed netwerk 
opgebouwd en heel veel mensen kunnen 
helpen. Het is dan ook de bedoeling dat we 
op de ingeslagen weg verder gaan. Het is 
niet onze ambitie groter te worden, want 
dan verdwijnt vaak ook de persoonlijke 
werkwijze. En dat willen we juist niet.’’

Sisters Makelaardij en Assurantiën is ge-
vestigd aan de Navolaan 12 in Stadskanaal. 
Telefoon: 0599-65 02 32 (makelaardij) en 
0599-82 02 03 (assurantiën). 
Zie ook de website 
www.makelaardijsisters.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Claudia Nieuwenhuis van Schoonheidssalon Smeerling
"Nóg meer mensen blij maken, dat is mijn wens voor de toekomst"
Claudia Nieuwenhuis was voorbestemd 
om ooit een schoonheidssalon te begin-
nen. ‘’Toen ik in groep 3 van de lagere 
school zat, wilde ik al voor mensen zorgen. 
Mensen mooi maken. Bijzonder dat ik nu al 
weer drie jaar een eigen schoonheidssalon 
heb’’, zegt de pas 22-jarige onderneemster 
uit Smeerling trots. Want trots is ze. Ze 
begon haar eigen schoonheidssalon op een 
moeilijk moment maar heeft ondertussen 
de wind prima in de zeilen.

Lekker druk
Voor Claudia voelt het niet als werk. ‘’Ik zeg 
wel eens: ik heb een betaalde hobby. Zo 
voel ik het echt. Ik ben gestart middenin 
de corona periode. Dat was natuurlijk niet 
het beste moment. Ik was net open toen ik 
meteen weer drie weken dicht moest. Dat 
neemt niet weg dat ik het nu al lekker druk 
heb. Ik heb er inmiddels een fulltime baan 
aan. Mijn doel voor de toekomst is om nog 
meer mensen mooi te maken.’’

Gezichtsbehandelingen
Ondertussen maakt ze al heel veel mensen 
mooi en blij. Dat doet ze vooral door het 
aanbieden van gezichtsbehandelingen en 
het harsen en verven van wenkbrauwen. 
Daarnaast verkoopt ze kwaliteitsproducten. 

‘’Wat betreft de gezichtsbehandelingen 
komen mensen hier voor de ontspanning, 
voor een wellness moment. Soms liggen 
ze heerlijk in de stoel te slapen. Er komen 
ook mensen speciaal voor huidverbetering, 
voor verfrissing van de huid. Beide is prima 
mogelijk’’, zegt Claudia, die al een mooie 
klantenkring heeft opgebouwd. ‘’Smeer-
ling ligt wat dat betreft mooi centraal. Mijn 
klanten komen uit dorpen als Vlagtwedde. 
Onstwedde, Blijham en Sellingen. Ze komen 
voor de behandelingen en voor de pro-

ducten met pure ingrediënten van goede 
merken. Puur natuur. Ik kies mijn merken 
heel bewust en ik merk dat mensen daar 
speciaal voor naar Smeerling komen. De 
producten mogen nooit schadelijk zijn voor 
de huid en ook niet voor het milieu. Daar 
ben ik echt heel stellig in’’, zegt de dochter 
van Margriet Nieuwenhuis, bekend van 
Gasterij Smeerling.

Ontspannen sfeer
Schoonheidssalon Smeerling en Gasterij 

Smeerling versterken elkaar. Moeder en 
dochter doen leuke dingen samen. ‘’We 
bieden samen een arrangement aan. We 
hebben dat ooit eens geprobeerd: met een 
proeverij bij mijn moeder, een heerlijke 
wandeling in de omgeving en een behan-
deling in de salon. Er was meteen veel 
belangstelling en ondertussen bieden we 
dit het hele jaar door aan’’, vertelt ze. Dat 
Claudia het drukker en drukker krijgt heeft 
zeker ook te maken met de ontspannen 
sfeer in de salon, het eerlijke advies dat ze 

geeft en het feit dat ze prima met mensen 
om kan gaan. ‘’Ik heb jonge klanten, maar 
nog meer moeders en oma’s. Ze moeten 
zich hier vooral prettig en welkom voelen. 
En volgens mij lukt dat goed.’’

Schoonheidssalon Smeerling is gevestigd 
aan Smeerling 14 in Onstwedde. 
Telefoon: 06-33 69 96 36. Zie ook 
www.schoonheidssalonsmeerling.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Kars Potze Mannenmode – By Chris
"We zijn  zeker ook hét adres voor de wat jongere man"
Chris Ubels is sinds 1 maart 2023 eigenaar van Kars 
Potze Mannenmode, die daarom de toevoeging By 
Chris kreeg. De tijd is voorbij gevlogen. ‘’Kars was een 
begrip in Veendam. We hebben vastgehouden aan dat 
wat het bedrijf groot gemaakt heeft en zijn nog steeds 
de grootste als het gaat om tweed en merken als Harris 
Tweed, Olymp en Meyer. Daarnaast richten we ons 
ook op een wat jongere generatie mannen. Ook voor 
dertigers en veertigers hebben we een heel mooi aan-
bod. Die doelgroep weet ons steeds beter te vinden al 
heeft dat gewoon even tijd nodig’’, vertelt Chris. Ze is 
helemaal thuis in Veendam. ‘’Ik ga er binnenkort zelfs 
wonen. Kan ik heerlijk op de fiets naar mijn werk.’’

Samen met Laura en Wendy
Ubels zocht een damesmodezaak. Tot iemand haar tipte 
dat Kars Potze stopte en een opvolger zocht. ‘’Dat was 
vervolgens binnen tien minuten geregeld’’, vertelt Chris. 
‘’Veel mensen stonden er toch wat raar van te kijken. Ik 
was al 56 jaar en waarom dan nog zo’n stap? Voor mij was 
dat helemaal geen thema. Ik wil hier samen met Laura en 
Wendy nog een jaar of tien met heel veel plezier werken. 
Vervolgens zou het mooi zijn om de zaak over te dragen 
aan een jonge ondernemer. Kars komt hier overigens nog 
regelmatig. Even koffie drinken en even de zaak bekijken. 
Dat vind ik heel erg waardevol. Kars komt hier graag en 
geeft positieve feedback.’’ 

Eigen stempel
Natuurlijk plakte Chris een eigen stempel op de zaak. 
‘’Bijvoorbeeld door ook mode aan te bieden voor de wat 
jongere mannen. Nog steeds denken veel mannen dat we 
alleen tweed hebben. Dat is niet meer zo. Ook dertigers en 
veertigers kunnen we heel mooi in de kleren zetten. Zoals 
we ook het adres zijn voor mannen die op zoek zijn naar 
een mooi en betaalbaar trouwpak. Ook daarmee timmeren 
we aan de weg. Zo hebben we onlangs nog op een bruids-
beurs gestaan. Mannen kunnen hier onder het genot van 

een kop koffie een heel mooi trouwpak aanschaffen. Dat 
geldt ook voor mannen met een iets grotere maat. Ook dit 
doen we op onze eigen manier, zonder poespas. Steeds 
meer mannen weten ons te vinden ondertussen’’, consta-
teert Chris tevreden.

Stip aan de horizon
Voor ze Kars Potze Mannenmode overnam, was ze werk-
zaam in  het sanitair. ‘’Ik zeg wel eens: verkoop is verkoop. 
Het verkopen van kleding is sneller en gemakkelijker en 
nog voor ik in het sanitair actief was heb ik een dames- en 
herenkledingzaak gehad in Vlagtwedde. Ervaring had in 
de kleding had ik dus al. Ik vind het verkopen van kleding 
leuk en geniet van het vertrouwen dat je krijgt. Je leert de 
mannen die hier komen steeds beter kennen en weet dus 
wat hun smaak is. Er komen mannen die simpelweg zeggen 
dat ze nieuwe kleding willen en of wij dat even voor ze uit 
willen zoeken. Dat vind ik echt prachtig. Er spreekt vertrou-
wen uit en het geeft een goed gevoel om mensen blij de 
winkel uit te zien lopen.’’  Chris is ondertussen ook betrok-
ken bij BIZ Veendam. ‘’Ik ben een verbinder en netwerker’’, 
zegt ze. Voor jonge ondernemers heeft ze tenslotte nog 
een gouden tip. ‘’Als ondernemer moet je altijd een stip 

aan de horizon hebben. Een duidelijk doel en visie hebben. 
En blijf jezelf ontwikkelen. Zo heb ik bijvoorbeeld zelf een 
webshop toegevoegd. Dat was nieuw voor me, maar het is 
me wel mooi gelukt.’’

Kars Potze Mannenmode – By Chris is gevestigd aan de 
Kerkstraat 35 in Veendam. Telefoon: 0598 – 63 07 50. 
Zie ook www.karspotze.nl. (RegioMagazine/Vincent Muskee)

Ellen Paap begon zeven jaar geleden ‘Leuk Project'

"Ik heb de afgelopen zeven jaar 
echt ontzettend veel geleerd"
Zeven jaar geleden begon Ellen Paap met Leuk Project een eigen bedrijf dat beschikbaar was voor extra administra-
tieve en secretariële diensten en ondersteuning. Ondanks aantoonbare ervaring en expertise die ze had een sprong in 
het diepe. Nu, zeven jaar verder, kan niet anders gesteld worden dan dat ze de juiste keuze maakte. ‘’Ik heb de afgelo-
pen zeven jaar ontzettend veel geleerd. Ontzettend veel gedaan ook; begonnen bij het MKB en nu zelfs voor overhe-
den. Dat was me in loondienst nooit gelukt’’, zegt ze tevreden. De perfectionist weigert echter op haar lauweren te 
rusten. ‘’Me nog meer verdiepen in bedrijven en organisaties. Meedenken. Dat is de volgende stap’’, zegt ze.

Meer betrokken en de diepte in
Toen ze begon had ze een droom; een 
eigen kantoor met leuke medewerkers. 
‘’Die wens heb ik laten varen. Ik ben 
er achter gekomen dat ik dat beter 
niet kan doen. Ik ben ongeloof-
lijk perfectionistisch en zou de 
lat heel erg hoog leggen voor 
mijn medewerkers. Ik zou 
verwachten dat iedereen 
het werk net als ik zou doen 
en dat kan natuurlijk niet’’, 
vertelt ze realistisch. Het is 
één van de vele dingen die 
ze leerde. ‘’Op dit moment 
heb ik zeer diverse pro-
jecten voor verschillende 
opdrachtgevers. Nog steeds 
plan ik veel vergaderingen. 
Omdat ik echter nu al langer 
bij bepaalde organisaties en 
bedrijven betrokken ben, ga 
ik automatisch een stap verder 
op inhoud. Je gaat dieper de 
organisatie in. Bent meer en meer 
betrokken en denkt gevraagd en 
ongevraagd mee. Dat vind ik een heel 
mooie ontwikkeling. Dat is gegroeid op 
basis van mijn expertise en de vertrouwens-

band die is ontstaan bij mijn opdrachtgevers. 
Ik geniet daar echt van. Op die manier kun 

je jezelf verder ontwikkelen en dat is 
zeker mijn ambitie’’, zegt Ellen.

Organisatie en planning
Leuk Project verwierf zich – zeker 
door positieve mond-tot-mond-
reclame – een goede naam en 
positie in de markt. ‘’Dat maakt 
dat ik tegenwoordig de projec-
ten kan kiezen. Dat betekent 
automatisch dat ik projecten 
doe die ik echt leuk vind bin-
nen interessante organisaties. 
De werkzaamheden die ik de 
afgelopen jaren verricht heb 
zijn net als de opdrachtgevers 
heel divers geweest. Ondertus-
sen ben ik er achter dat advi-

seren, organiseren en plannen 
echt mijn ding is en dat ik steeds 

meer gebruik kan maken van het 
opgebouwde netwerk. Ik kan heel 

snel verwijzen naar andere organi-
saties, bedrijven of mensen. Op die 

manier  kan ik me nog meer verdiepen in 
het adviseren, organiseren en plannen. Mijn 

werk gaat meer de diepte in.’’

Perfectionistisch
‘’Leuke afwisselende projecten blijven doen, en nog meer 
betekenen voor organisaties. Dat is mijn ambitie voor de 
komende jaren. Ik ben er klaar voor, heb heel veel geleerd, 
ook over mezelf. Ik kan nog steeds slecht nee zeggen 
bijvoorbeeld en ben soms iets te perfectionistisch. Ik leg 
de lat hoog voor mezelf. Dat is soms wel eens lastig, maar 
heeft me ook gebracht waar ik nu ben.’’

Meer weten: Bel met Ellen Paap: 06 - 21 90 64 27. Zie ook 
de website www.leukproject.nl. (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)



Santing Bodyfashion viert 25-jarig bestaan met 
leuke acties, presentjes en verlotingen
"Lingerie laat vrouwen stralen, van binnen en van buiten"
Santing Bodyfashion in Stadskanaal bestaat op 29 november precies 
25 jaar. Bedrijfsleider Alja Kamst is daarnaast ook nog eens bijna 45 
jaar in dienst van Santing. ‘’We gaan het 25-jarige jubileum natuurlijk 
uitbundig vieren’’, vertelt Alja. ‘’Dat doen we op 28, 29 en 30 novem-
ber samen met onze klanten. We houden leuke acties, geven present-
jes weg en er zijn verlotingen van onder meer lingeriesetjes van onze 
topmerken’’, zegt Alja.

Deskundig advies, groot assorti-
ment en laagdrempeligheid
Santing Bodyfashion is een begrip 
in de regio en is vooral bekend 
geworden vanwege een groot as-
sortiment aan lingerie, nachtmode 
en ondermode. In de zomermaan-
den kun je er bovendien terecht 
voor badmode. Santing is er voor 
zowel de man als de vrouw en 
is groot geworden door het zeer 
deskundige advies, het royale 
assortiment en de laagdrempelig-
heid. Bovendien vind je er mode 
van bekende merken als Prima-
donna, Marie Jo, Mey, Triumph en 
Lisca. ‘’De afgelopen 25 jaar zijn 
echt voorbij gevlogen. Er is de 
laatste jaren veel veranderd. In het 
begin waren er bijvoorbeeld geen 
voorgevormde BH’s met beugel. 
Vervolgens werden voorgevormde 
BH’s een rage en nu – zeker na de 
coronaperiode -  willen dames fijn 
zittend ondergoed, vooral tops en 
beugelloze BH’s. Wij hebben het 
allemaal in ons  assortiment.’’

‘Lingerie laat vrouwen stralen’
Bij Santing Bodyfashion werken 
vijf dames. ‘’Ik ga elk jaar met één 
van de dames twee dagen op 
inkoop naar Almere. Dat zijn altijd 
zeer inspirerende dagen. Daar 
kopen we dan al de collectie in 
voor een half jaar later’’, vertelt 
Alja, die laat weten dat Santing Bo-
dyfashion al 25 jaar passie heeft 
voor lingerie en nachtmode. ‘’Dat 
zie je echt terug in de winkel. Zo 
hangt er ook nu weer een mooie 
wintercollectie die echt feestelijk-
heid uitstraalt’’, zegt de bedrijfs-
leidster, die nog steeds merkt 
dat veel vrouwen het toch nog 
vervelend vinden om een lingerie-
zaak binnen te stappen. ‘’Sommige 
vrouwen gunnen zich geen nieuwe 
lingerie en vinden het confronte-
rend om zichzelf in de spiegel te 
zien. Jammer, want wij zijn ervan 
overtuigd dat de juiste lingerie 
iedere vrouw enorm veel zelfver-
trouwen kan geven’’, zegt Alja, die 
Santing Bodyfashion juist zeer 
laagdrempelig noemt. ‘’Lingerie 

laat vrouwen stralen, zowel van 
binnen als van buiten.’’

Belang van een goede fit
Nog iets belangrijks. ‘’Bij Santing 
Bodyfashion proberen we vrouwen 
bewust te maken van het belang 
van de juiste fit en wij vinden het 
telkens weer een leuke uitdaging 
om iedere klant tevreden de deur 
uit te laten gaan. Er wordt regel-
matig veel geld uitgegeven aan 

een nieuwe top of een nieuwe 
jurk. Maar besef wel dat die niet 
mooi staan wanneer er een BH 
in de verkeerde maat onder zit. 
Goed passende lingerie maakt je 
zoveel gelukkiger en doet veel 
meer voor je dan alleen een stukje 
ondersteuning. Een goede BH lift 
namelijk niet alleen je borsten, 
maar ook je zelfvertrouwen’’, zegt 
Alja die hoopt dat zoveel moge-
lijk klanten het 25-jarig jubileum 

komen voeren op 28, 29 en 30 
november om te profiteren van 
leuke acties en kans te maken op 
heel leuke cadeautjes. 

Santing Bodyfashion is gevestigd 
aan de Hoofdstraat 29A in 
Stadskanaal. Telefoon: 
0599 - 61 06 66. Zie ook de web-
site www.santingbodyfashion.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee. 
Foto: Claudia Dekker)



Uniek bij Fiena nu ook voor permanente make-up
"Ik ben zelf ook best verbaasd over het succes"
Fiena Jansen begon vijf jaar geleden een eigen bedrijf: Nagelstudio 5. ‘’In eerste instan-
tie met alleen nagelbehandelingen’’, vertelt ze. Ondertussen kun je in’Jipsinghuizen 
ook terecht voor permanente make-up. Vanaf 1 januari 2024 is de naam dan ook veran-
dert in “Uniek bij Fiena”. Vanaf de eerste dag had ze het druk. ‘’Daar ben ik zelf ook best 
verbaasd over. Je denkt dan: in zo’n klein plaatsje als Jipsinghuizen zal het wel geen 
storm lopen. Maar ondertussen heb ik het echt heel druk. Het is allemaal een beetje uit 
de hand gelopen.’’ 

Aanbouw
Het liep al snel uit de hand. ‘’Je moet je 
voorstellen dat ik de nagelbehandelingen in 
eerste instantie gewoon thuis in de keuken 
aan de nageltafel uitvoerde. Mijn man zei 
op een gegeven moment: het is alsof ik 
op visite ben in mijn eigen woning, haha. 
Daarom kwam er een aanbouw achter onze 
woning en daar is nu de salon. Het onder-
nemerschap bevalt me heel erg goed. Je 
kunt je eigen tijden bepalen en zeker met 
schoolgaande kinderen is dat erg prettig’’, 
zegt Fiena. “Op de maandag en de avonden 
doe ik alleen nagels en op de dinsdagmid-
dag en donderdagmiddag zet ik permanente 
make-up in Jipsinghuizen. Op de woens-
dag zit ik bij de kapsalon Hair and More in 
Stadskanaal voor permanente make-up.’’

Geen geheim
‘’Wat het geheim van Uniek bij Fiena is? Een 
geheim is er niet. Ik werk met kwaliteits-
producten, vind service heel erg belangrijk 
en als er een keer iets niet goed gegaan is, 
dan los ik het op. Bovendien ben ik flexibel, 
zeker ook wat betreft de tijden. In ons vak is 
het bovendien belangrijk dat mensen zich 
thuis voelen. Ik ben iemand die makkelijk 
praat en mensen voelen zich hier al snel op 
hun gemak’’, zegt Jansen, die vanaf novem-
ber vorig jaar dus ook permanente make-up 
aanbrengt.

Masterclass
‘’Ik was zelf geïnteresseerd in permanente 
make-up en ben me er in gaan verdiepen. 
Vervolgens heb ik een opleiding gevolgd bij 
Nathalie Hollander in Elburg voor allround 
pmu-specialiste en nu houd ik me dus ook 
bezig met wenkbrauwen en eyeliners. Na 
de opleiding is het vooral een kwestie van 
‘kilometers maken’. Je krijgt op de cursus 
de theorie en praktijk en door in eerste 
instantie met modellen te oefenen krijg je 

het goed onder de knie. Ik heb overigens 
ook nog een Masterclass gevolgd voor de 
wenkbrauwen en in november staat de Mas-
terclass eyeliners op het programma’’vertelt 
Fiena.

‘’Permanente make-up is ideaal, het zit 
altijd goed’’
‘’Bij mij kun je terecht voor het laten aan-
brengen van een natuurlijke wenkbrauw. 
Ik teken eerst voor met wenkbrauwpot-
lood en pas als klant akkoord geeft, ga ik 
pigmenteren. De kleur en vorm wordt per 
klant bepaald. Zo is elke set wenkbrauwen 
uniek en passend bij het gezicht. Laatst zei 
iemand die hier was geweest dat niemand 
er iets van gezegd had. De wenkbrauwen 
waren dus niet opgevallen. Dat beschouw 
ik dus als een groot compliment. De term 
permanent is overigens relatief. Jaarlijks 
onderhoud is een must en na een jaar of 
vier, vijf vervaagt de wenkbrauw doordat 
je minder diep werkt dan bijvoorbeeld met 
een tatoeage.’’

Toegankelijk
Fiena is nog niet uitgeleerd. ‘’Ik wil volgend 
jaar een cursus Shadow-eyeliner volgen 
en de cursus om pmu en oude tatoeages 
weg te kunnen laseren staat ook nog op 
mijn verlanglijstje. Zoals je hoort heb ik nog 
genoeg ambities.’’ Fiena is een toegankelijk 
persoon. Ze praat makkelijk en graag en zit 
nooit om gespreksstof verlegen. Hierdoor 
voelt de klant zich snel op zijn gemak. 
“Laatst zei iemand tegen me dat ik niet zo’n 
typisch tutje uit de schoonheidsbranche 
was, haha. Dat vind ik een geweldig compli-
ment!’’

Een afspraak maken?
Bel met Fiena: 06-81 47 44 50. 
Zie ook de website www.uniekbijfiena.nl
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Natuurlijk Suzanne in Drouwenerveen
"In de reguliere zorg ontbreekt het aan tijd voor mensen"

Sinds kort runt natuurgeneeskundige Suzanne Santhuizen haar eigen praktijk: Natuurlijk 
Suzanne. Nu nog combineert ze dit met haar werk als kinderverpleegkundige. Suzanne’s 
werkwijze gaat uit van een holistische aanpak. ‘’In de reguliere zorg mis ik de bredere 
kijk op ziek zijn en het genezingsproces’’, vertelt ze. Omscholing naar natuurgenees-
kundige was dan ook een logische stap en nu heeft ze in het rustieke Drouwenerveen 
een eigen praktijk. Doel: mensen écht helpen door te kijken naar het totaalplaatje om 
zo de achterliggende oorzaken vast te stellen én om samen met een persoonlijk plan 
aan de slag te gaan.

Holistische benadering
Suzanne spreekt uit ervaring. Ze werkte 
jaren als (kinder)verpleegkundige in het 
ziekenhuis. ‘’Een heel waardevolle erva-
ring’’, zegt ze. ‘’Maar tegelijk kwam ik er 
achter dat het in de reguliere zorg toch 
vooral gaat om het bestrijden van sympto-

men. Er is daarnaast weinig tijd en aandacht 
voor de patiënt en er wordt eigenlijk alleen 
gekeken naar de fysieke symptomen’’, 
vertelt ze. ‘’Het gaat in mijn visie echter 
om de onderliggende oorzaken. Ik kijk dus 
niet alleen naar de fysieke symptomen 
maar heb ook aandacht voor het emotio-

nele en spirituele welzijn, een holistische 
benadering. Het gaat mijns inziens om het 
in beeld krijgen van het totaalplaatje, het 
bevorderen van het natuurlijk, zelf herstel-
lend vermogen van het lichaam om zo echte 
een zo volledig mogelijk blijvend herstel 
te realiseren. Maar: natuurgeneeskunde en 
Westerse geneeskunde kunnen elkaar wél 
goed aanvullen. Er zijn gebieden waar ik 
als natuurgeneeskundige minder te bieden 
heb, er zijn ook gebieden waar dat juist 
andersom is’’, vertelt ze.  Behandelingen 
door Natuurlijk Suzanne worden met een 
aanvullende zorgverzekering door bepaalde 
verzekeraars vergoed. 

Maatwerk
‘’Heb je het aan het hart, dan ga je naar 
de cardioloog en heb je het benauwd dan 
bezoek je de longarts. Het is in mijn optiek 
hokjesdenken. Slechts zelden word gekeken 
naar de persoon als geheel. Dat doe ik dus 
wel. Ik wil tot de kern van het probleem 
komen. Vervolgens gaan we aan de slag. 
Uiteraard gaat het dan altijd om maatwerk. 
We gaan samen aan de slag met voeding 
en kruiden. Verder kunnen we – uiteraard 

afhankelijk van de klacht -  aan de slag met 
lichaamsgerichte therapien zoals hydrothe-
rapie en massage. Ik neem de tijd voor mijn 
cliënten. Na de intake maak ik een behan-
delplan. Altijd op maat gemaakt.’’ 

Preventief
Iedereen kan bij Natuurlijk Suzanne terecht: 
jong en oud en man en vrouw en met 
verschillende klachten; van diabetes tot 
problemen aan het maag- en darmstel-
sel. ‘’Je kunt ook bij mij terecht voor een 
preventieve check. Vaak komen mensen 
pas in actie als er al serieuze klachten zijn, 
maar dat hoeft dus helemaal niet.’’ Suzanne 
woont en werkt in Drouwenerveen. ‘’Ik kom 
oorspronkelijk uit Brabant, heb jarenlang in 
Zeist gewoond maar voel me ondertussen 
helemaal thuis hier in Drenthe. Kijk eens 
naar de rust en ruimte. Dan wil je toch nooit 
meer iets anders?’’

Natuurlijk Suzanne is gevestigd aan de 
Noorderstraat 7 in Drouwenerveen. 
Telefoon: 06-16 56 36 45. Zie ook 
www.natuurlijksuzanne.nl
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Gera Prins van BENU Apotheek De Venen:
"Net dat beetje extra zorg bieden, dat is waar BENU voor staat"

Gera Prins is apotheker en clustermanager bij BENU apotheken en in die functie verant-
woordelijk voor de vier BENU apotheken in Stadskanaal en Ter Apel. Ze zit al een kwart 
eeuw in het vak en groeide na te zijn begonnen als tweede apotheker gestaag door 
binnen de organisatie. ‘’Ik ben tegenwoordig vooral manager. Dat had ik zelf ook niet 
verwacht toen ik ooit farmacie ging studeren. Het bevalt me echter uitstekend. Het is 
uitdagend en geen dag is hetzelfde. Twintig procent van de dag kan ik plannen, de rest 
is tamelijk onvoorspelbaar’’, vertelt ze.

Mijn BENU
Apotheken hebben het niet gemakkelijk. 
Denk alleen al aan het tekort aan medicij-
nen. ‘’Dat is en blijft een grote zorg. Het 
vraagt veel van onze in totaal 36 mede-
werkers, zeker als het gaat om communica-

tievaardigheden. Het kost ons bovendien 
ongelooflijk veel extra tijd’’, weet Prins, die 
merkt dat de apotheek in de wijk steeds 
belangrijker wordt én ziet dat steeds meer 
mensen gebruik maken van Mijn BENU. ‘’Dat 
willen we ook graag. Mensen kunnen heel 

veel zelf regelen als het gaat om medicij-
nen. Ze kunnen het 24/7 regelen en medi-
cijnen via de uitgifteautomaat halen. Ja, ook 
de wat oudere mensen kunnen prima met 
dit systeem uit de voeten.’’

Kennis en ervaring
De BENU medewerkers houden zich bezig 
met onder meer medicatie review. ‘’We 
monitoren of voor iemand die al jaren een 
bepaald medicijn gebruikt de omstan-
digheden veranderd zijn. Ik zie dat onze 
dienstverlening meer en meer richting zorg 
verschuift. We hebben een signalerings-
functie en houden ons nu bijvoorbeeld 
bezig met een screening om te kijken welke 
klanten eventueel  baat kunnen hebben bij 
een cursus valpreventie’’, zegt Prins. 

‘’De kracht van BENU? We zijn een grote 
organisatie en kunnen van elkaar leren en 
op elkaar terugvallen. Binnen de organisatie 
zit ontzettend veel kennis en ervaring. We 

werken als clustermanagers goed samen en 
rollen samen projecten uit.’’

Betrouwbaar
‘’We zijn al lang geen ‘doosjesschuivers’ 
meer. Wij geven net dat extra beetje zorg en 
zijn oprecht geïnteresseerd in onze klanten. 
We willen weten hoe het gaat en waar ze 
tegenaan lopen. Voordeel is dat onze me-
dewerkers de meeste klanten goed kennen. 
Dat schept een band en bovendien merken 
we dat onze apotheken laagdrempelig zijn. 
Laagdrempeliger dan bijvoorbeeld een 
huisartsenpraktijk. Mensen komen hier 
gemakkelijk met hun vragen en zorgen, 
ook omdat ze weten dat we een betrouw-
baar adres zijn. Wat dat betreft is onze rol 
behoorlijk veranderd.’’

BENU Apotheek De Venen is gevestigd  
aan De Venen 1 in Stadskanaal. Telefoon: 
0599-61 38 73. Zie ook www.benu.nl  
(RegioMagazine/Vincent Muskee)

Knip & Knus bij Diana in Wedde
"Knippen blijft hoofdzaak, 
de kadowinkel is er heel 
mooi bij"
Het is en blijft uniek. Knip & Knus bij Diana is een combinatie van 
een kapsalon en een kadowinkel. ‘’Knippen is en blijft hoofdzaak, 
de kadowinkel is er heel mooi bij’’, zegt Diana Hazelhoff. ‘’Mensen 
denken wel eens dat het andersom is, omdat ze op mijn social media 
vooral de winkel zien. Niets is echter minder waar’’, zegt Diana, die 
volgend jaar een prachtig jubileum viert. Dan namelijk is ze dertig 
jaar ondernemer.

‘’Wat uit de hand gelopen’’
Ze was pas twintig jaar toen ze een 
kapsalon begon aan de Hoofdweg 
in Wedde. In 2009 verhuisde ze 
naar het huidige pand aan de La-
geweg. ‘’Op een gegeven moment 
verdween de bloemenzaak en 
ook nog onze supermarkt uit het 
dorp. Omdat ik vond dat mensen 
toch een cadeautje in eigen dorp 
moesten kunnen kopen, ben ik 
een kadowinkel begonnen met wat 
geurtjes, zijdebloemen en leuke, 
betaalbare woondecoraties. Dat is 
vervolgens wat uit de hand gelo-
pen’’, lacht Diana, die het grootste 
deel van haar werkdagen vult in 
de kapsalon. 

‘’Ik heb de stelregel dat ik tot on-
geveer 15.00 uur en 1 avond kap-
ster ben. Daarna richt ik me op de 
winkel. Natuurlijk mogen mensen 
altijd in de winkel komen kijken, 
maar het liefs werk ik op afspraak, 
want als ze het leuk ingepakt wil-
len hebben, kunnen ze na 15.00 

uur even terugkomen’’, zegt Diana, 
een zeer creatieve bezige bij.

Nieuw: verhuren van zijden boe-
ketten of bloemstukken 
De kadowinkel werd begin dit 
jaar vergroot. Ze is met de winkel 
vooral bekend vanwege het prach-
tige aanbod zijdebloemen. Ze is 
een kei in het restylen van oude 
materialen en het is ook mogelijk 
om mooie zijdebloem boeketten 
bij Diana te huren. ‘’Zo staan er 
boeketten bij de huisarts en de 
fysiotherapeut in het dorp. Na 
drie maanden krijgen ze weer een 
nieuw seizoens boeket’’, zegt Di-
ana. En ondanks de uitbreiding van 
de kadowinkel zijn de volgende 
plannen alweer gesmeed. ‘’Ik wil 
eigenlijk nog graag een overkap-
ping aan de voorkant. Dan kan ik 
de mensen nog beter laten zien 
wat ik  allemaal te bieden heb’’, 
vertelt ze. De bron met inspiratie 
lijkt bij Diana simpelweg nooit uit 
te drogen.

Actie voor lezers
Maar: de kapsalon is haar core 
business. Dat is zo en dat blijft zo. 
‘’Iedereen kan bij mij terecht, dus 
mannen, vrouwen en kinderen’’, 
zegt ze. Omdat ze bijna dertig jaar 
ondernemer is, heeft ze een mooie 
actie voor lezers bedacht. ‘’Tegen 
inlevering van dit artikel, krijgen 
mensen 20 procent korting op alle 
artikelen uit de kadoshop. Deze 

actie loopt tot eind 2024. Verder 
wil ik van de gelegenheid gebruik 
maken om iedereen alvast fijne 
feestdagen en een geknipt en 
sfeervol 2025 toe te wensen.’’
 
Knip & Knus bij Diana is gevestigd 
aan de Lageweg 15 in Wedde. 
Telefoon: 06-21 533 434. Zie ook 
de Facebookpagina: facebook.
com/kapsalon-goodlookingnl-

Kadoidee-Good-Old-Looks of 
Instagram www.instagram.com/
knip_en_knus_bij_diana 
voor alle nieuws! 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)

Knip & Knus bij Diana 
Lageweg 15  |  9698 BH Wedde
06 - 21 53 34 34
info@knipenknus.nl 
www.knipenknus.nl



Rein Advies voor integer advies en nog héél veel meer
"Stop geen energie in zaken waar je geen energie van krijgt"
Sommige mensen zijn moeilijk in een hokje te plaatsen. Die doen 
zoveel, dat het vrijwel onmogelijk is om hun werkzaamheden kern-
achtig samen te vatten. Reina Boels (50) is zo iemand. ‘’Ik ben van 
de projectjes’’, zegt ze op de haar kenmerkende wijze; bescheiden, 
nuchter en zonder verbeelding. Maar: het werk dat Reina namens haar 
eigen bedrijf Rein Advies doet is belangrijk. Haar naam in Groningen 
en omgeving is alom bekend en dat niet alleen omdat ze probeert om 
organisaties en bedrijven CO2 neutraal en maatschappelijk betrok-
ken te laten worden. Reina heeft nogal wat ‘projectjes’ lopen, zoals 
bijvoorbeeld de ontwikkeling van de Koekjesfabriek in Wedde. Aan 
energie geen gebrek. ‘’Ik zeg altijd: stop geen energie in zaken waar 
je geen energie van krijgt.’’

Koploperproject
Rein Advies bestaat ruim twintig 
jaar. Boels heeft een achtergrond 
als bouwkundig ingenieur en is ie-
mand die zichzelf best wereldver-
beteraar durft te noemen. ‘’Al ben 
ik zelf op dit vlak ook geen heilig 
boontje, hoor’’, lacht ze. Ondertus-
sen staat ze bekend als project-
leider, adviseur en initiatiefnemer 
en doen bedrijven een beroep op 
haar als ze behoefte hebben aan 
integer advies in duurzaamheid. 
‘’Ik ben als adviseur en initiatief-
nemer sinds 2012 betrokken bij 
het Koploperproject duurzaam 
ondernemen Groningen’’, laat ze 
weten. ‘’Het Koploperproject helpt 
vooruitstrevende mkb onderne-
mers en andere organisaties om 
op een inspirerende, praktische 
en structurele manier duurzaam te 
gaan ondernemen en zo te werken 
aan een toekomstige organisa-
tie en duurzame producten en 
diensten. Op hun beurt maken de 
Koplopers weer andere onderne-

mers enthousiast en trekken zo 
het peloton mee. Samen zorgen 
ze voor een sterke en toekomst-
bestendige regionale economie 
en een leefbare samenleving. Een 
koploperproject duurt gemiddeld 
een jaar. We zagen organisaties 
helemaal door en we gaan samen 
op zoek naar nieuwe businesskan-
sen, want duurzaamheid biedt veel 
kansen, helemaal als je er de focus 
op legt. Pas na dat koploperjaar 
begint het écht voor ze omdat er 
dan goed inzicht is in waar nieuwe 
businesskansen liggen. Aan de 
organisaties is het dan vervolgens 
om deze kansen ook daadwerkelijk 
te grijpen. Het liefst maken we 
elke organisatie CO2 neutraal en 
maatschappelijk betrokken. Een 
we maken ze het liefst allemaal 
bewust van hun invloed op hun 
eigen omgeving en onze planeet.’’

Intrinsieke motivatie
Reina is niet iemand die met een 
dergelijk project haar tijd wel 

uitzingt. ‘’Het liefst heb ik verschil-
lende projecten waarmee ik bezig 
kan zijn. En hoe meer intrinsiek 
gemotiveerd organisaties zijn, 
hoe fijner het werkt. Je moet het 
zo zien: van alle organisaties en 
bedrijven is maar tien procent écht 
intrinsiek gemotiveerd om met 
duurzaamheid bezig te zijn. Ze-
ventig procent kun je omschrijven 
als ‘meelopers’  (‘het peloton’) en 
twintig procent heeft er helemaal 
geen zin in. Wij richten ons in 
principe op de tien procent. De 
koplopers krijgen vervolgens de 
zeventig procent meelopers wel 
mee.’’, weet Boels uit ervaring.

Gezegend met bepaalde talenten
Want aan ervaring geen gebrek. 
Wat dat betreft is het best ver-
rassend dat ze nog maar vijftig 
jaar is.  Zo geniet ze behalve van 
het Koploperproject sinds 2013 
ook bekendheid als onbezoldigd 
moderator van MeetUps voor 
VPRO Tegenlicht. ‘’Ik heb mijn doel 
bereikt, als mensen aan het einde 
van een MeetUp avond de zaal 
uitlopen en gaan nadenken over 
het onderwerp uit de aflevering en 
de discussie is gevoerd. Dat geeft 
mij veel voldoening. De basis van 
haar dagelijkse werk door de jaren 
heen is het technisch beoordelen 
en toetsen van aanvragen om 
omgevingsvergunningen. Op dit 
moment bij de Omgevingsdienst 
Groningen, maar ook toetste 
voor onder meer de gemeente 
Terschelling. En dan heeft ze nog 
haar ‘eigen’ projectjes lopen. Ze 

staat altijd aan en heeft een goede 
naam opgebouwd. ‘’Je moet actief 
zijn en aan je netwerk werken’’, 
heeft ze als verklaring voor het feit 
dat zoveel partijen juist haar om 
advies vragen. ‘’Tegenwoordig ben 
ik wel kieskeuriger. Ik hoef niet per 
se meer. Dat is prettig. En verder 
moet je vooral heel dankbaar zijn 
dat je gezegend bent met bepaal-
de talenten en daar gebruik van 
maken’’, zegt ze. En dan vergeet 
ze nog haar nuchtere inslag. Ze 
spreekt letterlijk de taal van de 
mensen hier. En dat schept een 
band.

Koekjesfabriek in Wedde
‘’Mijn man en ik zijn ook nog met 
een eigen project bezig. In 2022 
kochten we de oude Koekjesfa-
briek in Wedde. Deze hebben we 
samen met de huisarts van Wedde, 
Jana Wissekerke, volledig duur-
zaam verbouwd. De huisarts zit op 
de begane grond, boven zijn vier 
appartementen gerealiseerd. We 

hebben al twee verkocht en we 
wonen er zelf. Daarvoor zijn we 
bekend geworden door Alteveer 
Buiten, onze Bed&Breakfast. 
Die hebben we recent verkocht 
en dat maakt de noodzaak om 
alle werk zomaar aan te nemen 
een stuk minder.  Actueel is nu 
overigens ook het project voor de 
vele boerderijen in het Oldambt. 
Dat doe ik sinds begin dit jaar als 
‘projectpoetser’ bij de oprichting 
van een revolverend fonds samen  
met ‘meewerkend voorman’ en 
ook oud-Winschoter Peter Prak. 
Er is een Ontwikkelbedrijf Monu-
mentale Massa’s (OMM) opgericht 
om te proberen enkele van deze 
belangrijke grote gebouwen voor 
het Oost-Groninger landschap en 
de cultuur te behouden. Het OMM 
is niet commercieel. Het door 
het OMM op te richten fonds, dat 
onderdeel is van het NPG Koepel-
project van het Oldambt, zit nog in 
de planvormingsfase. De gelden 
komen hopelijk in het voorjaar van 
2025 beschikbaar. Er is recent een 
oproep geplaatst voor boerderij 
eigenaren om zich te melden. We 
willen boerderijen die mogelijk in 
aanmerking komen alvast in kaart 
brengen zodat we snel kunnen 
starten zodra het fonds operatio-
neel is.’’

Meer weten?
Bel met Rein Advies: 
06-21 35 71 95. Mailen kan via 
info@rein-advies.nl en zie ook 
www.rein-advies.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Gasterij Natuurlijk Smeerling neemt groot deel 
assortiment Boeket Garni over
 
VLAGTWEDDE/ONSTWEDDE - Gasterij Natuurlijk Smeerling in Onst-
wedde neemt een groot deel van het assortiment van Boeket Garni 
in Vlagtwedde over. Het etablissement in beschermd dorpsgezicht 
Smeerling verkocht al een selectie kwalitatief hoogwaardige pro-
ducten. Daar komen nu de olijfoliën, azijnen, pesto's en pasta's van 
Boeket Garni in Vlagtwedde bij. "Wij gebruikten deze bijzonder fijne 
producten al in onze gerechten en verkopen ze nu ook voor thuisge-
bruik. Het zijn prachtige geschenken voor de feestdagen", zegt uitba-
ter Margriet Nieuwenhuis van Gasterij Natuurlijk Smeerling. 

De overname van het assortiment 
kwam tot stand nadat Boeket Garni 
de deuren sloot. Om persoonlijke 
redenen besloot  eigenaresse 
Monica van Vessem de deuren 
van haar zaak te sluiten. Zij is blij 
dat Nieuwenhuis de verkoop van 
een deel van haar assortiment 
voortzet: "Het zijn zulke mooie 
producten die door onze klanten 
zeer worden gewaardeerd. Het is 
fijn dat die mensen deze nu bij 
Gasterij Natuurlijk Smeerling kun-
nen verkrijgen."

Ook voor Nieuwenhuis is het 
een welkome aanwinst: "Mensen 
konden al bij ons terecht voor een 
mooie selectie streekproducten 
zoals imkerhoning, Groninger 
poffert, hennepthee, jams en 
biologisch meel in diverse samen-
stellingen. Deze uitbreiding sluit 
daarop heel mooi aan."
 
Olijfoliën en azijnen
Vooral de olijfoliën en azijnen 
zijn volgens Van Vessem zeer in 
trek. Er zijn vijf soorten olijfolie 
verkrijgbaar, waaronder een frisse 
Siciliaanse, een volle, romige 
Toscaanse, een kruiden-olijfolie 
en een olijfolie voor bakken en 
braden: "Deze oliën zijn niet te 
vergelijken met olijfolie uit de 
supermarkt. Dit zijn zeer pure, ge-
zonde oliën zonder toevoegingen 
en direct geperst van verse olijven. 
Ze zijn vol van smaak, ook heerlijk 

om bijvoorbeeld een broodje in te 
dippen."

Ook de azijnen zijn van onder-
scheidende, zeer hoge kwali-
teit, ambachtelijk gemaakt van 
Nederlands fruit. Er is keuze uit vijf 
azijnen: een zoetige vijg-dadel-
azijn, een donkere balsamico-azijn, 
tomaat-basiclicumazijn, fram-
boosazijn en balsamicoazijn met 
citroen en gember. 

Feestdagen
"Hiermee bieden wij mooie pro-
ducten voor de komende feestda-
gen, bijvoorbeeld om te gebruiken 
bij het kerstdiner of om weg te 
geven in het kerstpakket”, zegt 
Nieuwenhuis. “Tijdens ons eigen 
Kerstpakket Event voor bedrijven 
en organisaties uit de regio, zijn 
deze producten ook beschikbaar 
voor de kerstpakketten."

Margriet Nieuwenhuis (l.) en Monica van Vessem bij de producten die nu 
verkrijgbaar zijn in Gasterij Natuurlijk Smeerling (Foto: Jan Johan ten Have)



Renate Paans Accountancy
"Werk is voor mij nog steeds een hobby"
Het is 1 januari 2025 precies 25 jaar gele-
den dat Renate Paans haar eigen bedrijf 
begon: Renate Paans Accountancy. ‘’Ik 
vond 1 januari 2000 een mooie datum om 
te beginnen’’, lacht Renate, die zegt het 
jubileum zeker te gaan vieren. En daar is 
ook alle reden voor. Renate Paans Accoun-
tancy is een begrip in de regio. Het bedrijf 
is veelzijdig, flexibel en levert vakwerk. 
‘’Het mooie is dat de klanten bewust voor 
ons kiezen’’, zegt Renate. ‘’We hebben 
nooit echt klanten hoeven werven.’’

Persoonlijk contact
In haar branche is schaalvergroting aan de 
orde van de dag. Voor de kleinere kantoren 
lijkt straks – ook gezien de steeds stren-
ger wordende wet- en regelgeving – geen 
plaats meer. ‘’Ik ben het daar niet mee eens. 
Het wordt inderdaad steeds moeilijker om 
aan alle wetten en regels te voldoen. Geluk-
kig heb ik de ontwikkelingen altijd goed 
gevolgd en ben ik altijd bij gebleven. Daar-
naast is het zo dat bedrijven bewust voor 
ons kiezen. Die willen helemaal geen zaken 
doen met een groot kantoor. Die hechten 
juist waarde aan persoonlijk contact, die 
zoeken juist een accountant die dicht bij ze 
staat, uit de buurt komt en laagdrempelig 
is. Wij staan nog heel dicht bij onze klanten 
en dat wordt nog steeds gewaardeerd’’, 
zegt Renate, die wel een verklaring heeft 
voor het succes van haar bedrijf. ‘’Vakwerk 
leveren. Gewoon goed je werk doen dus. Ik 
doe dat overigens niet alleen. We werken 
hier met z’n vijven en ik koester mijn me-
dewerkers. Laatst heb ik me eens een keer 
een wat langere vakantie gepermitteerd. 
Het voelt heerlijk dat alles dan gewoon 
doordraait.’’

Afwisseling
Het werk is de afgelopen jaar veranderd. Di-
gitalisering is aan de orde van de dag. ‘’Daar 
gaan we in mee, al zal altijd een menselijke 
hand nodig blijven. Ik werk nog steeds met 
dezelfde passie als 25 jaar geleden. Ik zie 
het nog steeds als hobby. Ik geniet van de 
afwisseling. Dan help je starters, dan sta je 
mensen bij die hun bedrijf willen verkopen. 

We staan mensen uit heel verschillende 
branches bij. Van eenmanszaak tot organi-
saties met een BV structuur. Prachtig om het 
ene moment starters op weg te helpen en 
de volgende dag aan de jaarrekening van 
een ervaren ondernemer te werken’’, zegt 
Renate. Heel af en toe denkt ze wel eens 
aan de komende 25 jaar. ‘’Nu nog niet hoor. 

Ik ben 57 jaar inmiddels, maar heb nog veel 
te veel plezier in het werk om aan stoppen 
te denken.’’

Renate Paans Accountancy is gevestigd aan 
de Dorpsstraat 4 in Onstwedde. Telefoon: 
0599-33 20 63. Zie www.renatepaans.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Aty’s was en strijkservice
"Strijken vind ik écht
prachtig werk"
Al meer dan tien jaar runt Aty 
Horlings haar eigen bedrijf: Aty’s 
was en strijkservice. Dat bleek 
destijds een uitstekende beslis-
sing, want nog elke dag beleeft ze 
ontzettend veel plezier aan haar 
werk. ‘’Ik heb inderdaad van mijn 
hobby mijn werk gemaakt’’, lacht 
Aty, die wast en strijkt voor zowel 
de zakelijke als de particuliere 
markt. ‘’Vooral strijken vind ik 
echt prachtig. Het geeft voldoe-
ning en bovendien maak je zo je 
eigen hoofd even leeg’’, zegt Aty, 
die de afgelopen jaren een zeer 
goede naam opbouwde.

Zeer afwisselend werk
Niet voor niets weten steeds meer 
mensen, bedrijven en organisaties 
haar te vinden. Het maakt het 
werk afwisselend. ‘’Dan weer ben 
ik bezig met slaapzakken van het 
COA in Ter Apel en dan weer ben 
ik bezig met dertig overhemden 
die een man me bracht. Mijn 
geheim? Goed werk leveren. Daar 
wordt over gepraat en via mond-
tot-mondreclame heb ik veel 
nieuwe klanten gekregen. Verder 
ben ik flexibel en kan ik mensen 
snel helpen. Ik zeg zelden nee, 
denk mee en zeg wel eens voor 
de gein dat ‘ik alles kan’. Ik ben 

nog elke dag blij dat ik mijn eigen 
bedrijf begonnen ben. Het is druk, 
maar toch heb je ook vrijheid. Wil 
ik even stoppen voor een kop 
koffie, dan doe ik dat gewoon. Ik 
bepaal zelf wanneer ik mijn werk 
wil doen’’, zegt Aty.

‘’Er is maar één ding leuker dan 
strijken’’
Aty doet haar goede werk voor 
mensen die zelf niet willen of 
kunnen wassen en strijken. ‘’Van 
een jas met een lelijke olievlek 

tot dekbedden. Ik krijg het al-
lemaal weer schoon. Ik heb drie 
wasmachines tot mijn beschikking 
en heb ook een strijkmachine. Ik 
werk voor horecagelegenheden, 
het COA, voor artsen en ook voor 
voetbalclubs. En voor iedereen 
die graag kleding gewassen en 
gestreken wil hebben. Het werk 
geeft me een voldaan gevoel. Je 
ziet steeds het resultaat. Wat is 
mooier dan witte voetbalbroekjes 
met modder weer hagelwit krij-
gen?’’ Service is ook al een sterk 

punt van Aty’s was en strijkser-
vice. ‘’Desgewenst kan ik de kle-
ding halen en brengen. Ik zei toch 
al: ik kan bijna alles’’, vertelt Aty 
voor wie één ding nog leuker is 
dan strijken. ‘’Ik ben onlangs voor 
de vierde keer oma geworden. De 
vierde jongen. Dat is zo geweldig 

en dat is zelfs mooier en leuker 
dan strijken.’’

Aty’s was en strijkservice is geves-
tigd aan Brugstraat 7 in Stadska-
naal. Telefoon: 06-57 59 37 64. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



Joyce Többen van Többen Interieur in Stadskanaal
"Ik voel me hier helemaal thuis en leer nog elke dag bij"
Het begon met één dag per week maar ondertussen werkt Joyce al vier dagen in de 
week bij Többen Interieur in Stadskanaal. ‘’Mijn ouders hebben me nooit gepusht, 
ik heb op een gegeven moment zelf besloten om erbij in te gaan. Eigenlijk doe 
ik van alles hier; de verkoop, administratie en geniet ik ervan als klanten mij het 
vertrouwen geven en om (kleur)advies vragen. Ik heb het erg naar mijn zin, al moet 
ik nog veel leren’’, zegt Joyce.

Begrip in de regio
Van één dag in de week werken naar een 
vertrouwd gezicht voor de klanten in de 
winkel aan de Handelsstraat 26 in Stadska-
naal. ‘’Zo kan het gaan, hè’’, lacht ze. ‘’Het 
is voor mij belangrijk om zoveel mogelijk 
te leren, maar elkaar ondersteunen en 
ontlasten bij de werkzaamheden vind ik des 
te belangrijker. Gelukkig loopt dit prima. 
Het is voor iedereen een win-win situatie’’, 
zegt Joyce, die trouw is aan de principes 
van haar ouders. Principes die van Többen 
Interieur een begrip in de regio hebben 
gemaakt. Met een no-nonsense instelling, 
eerlijkheid en een perfectionistische inslag 
weten klanten precies wat ze aan Többen 
Interieur hebben. ‘’Het is een cliché, maar 
wij geven de klanten altijd eerlijk advies. 
We zullen nooit een klant naar een bepaal-
de aankoop toe praten. Dat past helemaal 
niet bij ons. Verder is service een sterk punt 
en leveren we gewoon kwaliteit. Klanttevre-
denheid vinden we hier nog echt belang-
rijk. Afspraak is afspraak. Het zijn in feite 
heel normale dingen, maar door trouw aan 
deze principes te blijven staan we nu wel 
waar we staan’’, weet Joyce, die als jongste 
bediende zeker niet op de voorgrond wil 
staan. 

Respect
‘’Je hoort wel eens dat iemand die nieuw is 

de neiging heeft om van alles te veran-
deren en dingen anders te doen. Ik heb 
daar geen moment aan gedacht, alleen 
al niet uit respect voor mijn ouders. 
Het is, en dat durf ik wel te zeggen, wel 
goed dat er wat verjonging is. En voor 
de rest zijn we dus nog gewoon speci-
alist in vloeren, gordijnen en raamde-
coratie. Daarnaast is het geven van een 
eerlijk advies en de inmeet- en monta-
geservice voor ons erg belangrijk’’, zegt 
Joyce. ‘’Wij sluiten een opdracht niet 
eerder af dan dat alles perfect is.’’

De beste leermeesters
De locatie aan de Handelsstraat 26 
bevalt heel goed. ‘’Mensen weten ons 
prima te vinden en door de ruime 
showroom kunnen wij onze producten 
veel beter laten zien. Mensen willen 
graag voorbeelden zien en dat kan 
hier’’, zegt Joyce. ‘’Ondertussen heb ik 
al erg veel geleerd, maar volgens mij 
ben je nooit uitgeleerd. In mijn ouders 
heb ik in elk geval de beste denkbare 
leermeesters.’’

Többen Interieur is gevestigd aan de 
Handelsstraat 26 in Stadskanaal. 
Telefoon:0599-61 48 85. E-mail: 
info@tobbeninterieur.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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